

## APOCRYPHA

### 2<sup>nd</sup> MACCABEES KING JAMES BIBLE 1611

[www.Scriptural-Truth.com](http://www.Scriptural-Truth.com)

#### 2 Maccabees

##### **Buku kedua Maccabees dalam**

{1:1} saudara-saudara, orang-orang Yahudi yang berada di Jerusalem dan dalam

Tanah Judea, Hajat kepada saudara-saudara, orang-orang Yahudi yang

seluruh Mesir kesihatan dan ketenangan:

{1:2} Allah menjadi Pemurah kepada kamu, dan ingatlah Nya Perjanjian yang dia buat dengan Abraham, Isaac dan Jacob, beliau

hamba-hamba yang setia;

{1:3} dan memberi anda semua hati yang untuk berkhidmat kepadanya, dan untuk melakukan Nya

akan, dengan keberanian yang baik dan minda yang bersedia;

{1:4} dan membuka hati anda dalam undang-undang itu dan

Perintah-perintah, dan menghantar anda keamanan,

{1:5} dan mendengar doa anda, dan menjadi satu dengan anda, dan

Jangan sekali-kali meninggalkan kamu dalam masa kesulitan.

{1:6} dan kini kami di sini akan berdoa untuk anda.

{1:7} Apakah masa sebagai Demetrius memerintah, dalam seratus yang

threescore dan 9 tahun, kami orang-orang Yahudi menulis kepada kamu di dalam

ujung masalah yang datang kepada kami pada tahun-tahun tersebut, dari

masa Jason dan syarikatnya yang memberontak dari yang Suci Tanah dan kerajaan,

{1:8} dan dibakar di teras, dan menumpahkan darah tidak bersalah:

kemudian kita berdoa kepada Tuhan, dan telah didengar; Kami menawarkan

juga mengorbankan dengan tepung gandum, dan lighted lampu dan menetapkan

sebagainya roti tersebut.

{1:9} dan sekarang melihat bahawa kamu Menyimpan perayaan tabernacles di

bulan Casleu.

{1:10} di dalam ratus fourscore dan tahun Kelapan, di

orang-orang yang telah di Jerusalem dan di Judea, dan Majlis

dan Judas, menghantar ucapan dan kesihatan kepada Aristobulus, Raja

Master Ptolemeus', yang dari jumlah saham yang anointed Imam, dan orang-orang Yahudi yang berada di Mesir:

{1:11} demikian rupa kerana Tuhan telah menyampaikan kami dari great

peril, kami berterima kasih padanya sangat, sebagai setelah menceburi perjuangan menentang

Seorang Raja.

{1:12} untuk beliau mengusir mereka yang berjuang dalam lingkungan yang Suci

bandar.

{1:13} untuk apabila pemimpin telah datang kepada Parsi, dan

Tentera dengan dia yang seolah-olah kebal, mereka telah dibunuh di dalam

Kuil Nanea oleh sumpahmu daripada Imam Nanea's.

{1:14} untuk Antiochus, seolah-olah beliau akan berkahwin dengan dia,

datang ke tempat itu, dan kawan-kawannya yang telah bersamanya,

menerima wang dalam nama sebuah hantaran perkahwinan.

{1:15} yang apabila Imam Nanea telah ditetapkan,

dan beliau telah dimasuki dengan sebuah syarikat kecil di Kompas

Kuil, mereka menutup Kuil secepat Antiochus

datang dalam:

{1:16} dan membuka pintu mesyuarat di-Raja bumbung,  
mereka membaling

Batu-batu seperti maka, dan melanda turun kapten,

hewed mereka dalam pek, smote dari kepala mereka dan  
mengusir mereka

kepada orang-orang yang tanpa.

{1:17} diberkati Allah kita dalam segala hal, yang telah menjadi  
diserahkan kepada derhaka.

{1:18} oleh kerana itu sedangkan kita sekarang yang purposed  
perlu

Pemurnian Kuil yang lima dan/20

hari bulan Casleu, kami fikir ia perlu untuk mengesahkan

anda daripadanya, bahawa kamu juga mungkin perlu, sebagai  
perayaan yang

tabernacles, dan api neraka, yang memberikan kita apabila

Neemias yang ditawarkan pengorbanan, selepas itu beliau telah  
builded di

Kuil dan kepada.

{1:19} untuk Bilakah Datuk nenek kami telah membawa kepada  
Parsi, dalam

Imam yang kemudian taat mengambil api kepada privily, dan bersembunyi di tempat rongga lubang tanpa air, di mana ia disimpan ia yakin, supaya tempat adalah tidak diketahui untuk semua lelaki.

{1:20} kini selepas bertahun-tahun, Bilakah ia redha,

Neemias, sedang dihantar dari Raja Parsi, pula menghantar bagi pihak

generasi Imam orang-orang yang telah bersembunyi ke dalam api: tetapi apabila

mereka memberitahu kami mereka mendapati ada kebakaran, tetapi tebal air;

{1:21} kemudian diperintahkan beliau supaya menarik, dan membawa; dan apabila pengorbanan yang telah dibentangkan di atas, Neemias

Imam untuk Tabur kayu dan perkara-perkara yang diperintahkan

dibentangkan sesudah itu dengan air.

{1:22} apabila ini telah dilakukan, dan masa yang akan datang yang di

matahari yang bersinar, yang afore adalah bersembunyi dalam awan, Jadilah seorang

kebakaran besar kindled, supaya setiap manusia marvelled.

{1:23} dan Imam sembahyang manakala pengorbanan adalah memakan, aku berkata, kedua-dua Imam, dan semua yang lain,

Jonathan bermula, dan bakinya menjawab thereunto, sebagai Neemias pula.

{1:24} dan solat selepas ini cara; Wahai Tuhan,

Tuhan, pencipta segala sesuatu, yang seni takut dan kuat, dan soleh, dan penyayang, dan Raja sahaja dan pemurah,

{1:25} hanya pemberi segala sesuatu, hanya satu-satunya,

Maha Kuasa, dan selama-lamanya, engkau yang deliverest Israel dari semua

masalah, dan menyekatmu daripada memilih ayah, dan sanctify mereka:

{1:26} menerima pengorbanan untuk Mu seluruh rakyat Israel, dan mengekalkan sebahagian kesalahanmu, dan sanctify ia.

{1:27} mengumpul mereka bersama yang berselerak dari kami, membebaskan mereka yang berkhidmat antara heathen itu, melihat kepada mereka

yang akan Tertindas dan membenci dan biarkan tahu heathen bahawa Engkaulah Tuhan kami.

{1:28} menghukum mereka yang menindas kita, dan dengan bangganya Adakah kita

salah.

{1:29} menanam orang Mu lagi di Tempat Suci Mu, seperti Nabi Musa A.s.

telah bercakap.

{1:30} dan Imam dinyanyikan Zabur kesyukuran.

{1:31} sekarang Bilakah pengorbanan telah dimakan, Neemias air yang ditinggalkan untuk dicurahkan pada besar yang diperintahkan

Batu-batu.

{1:32} apabila ini telah dilakukan, tiada adalah kindled api menyala:

tetapi ia telah dimakan oleh cahaya yang shined dari di altar.

{1:33} jadi bila perkara ini diketahui, ia diberitahu dalam Raja dari Parsi, yang di tempat, di mana Imam yang telah menyebabkan kaki telah bersembunyi api neraka, tiada kelihatan air, dan bahawa

## **Laman 2 Maccabees 676**

Neemias telah dituliskan pengorbanan dengannya.

{1:34} maka Raja, inclosing tempat, menjadikannya Suci, selepas beliau telah mencuba perkara tersebut.

{1:35} dan Raja mengambil Hadiah yang banyak, dan mengurniakan

daripadanya pada orang yang dia akan gratify.

{1:36} perkara ini Naphthar, yang dipanggil Neemias dan seberapa banyak tentang berkata, satu pembersihan: tetapi ramai lelaki memanggilnya Nephi.

{2:1} ia juga terdapat dalam rekod-rekod, Jeremy itu dalam Nabi perintahkan kepada mereka yang telah dibawa lari untuk mengambil daripada

api neraka, kerana ia telah dibuktikan:

{2:2} dan bagaimana bahawa Nabi mempunyai memberikan mereka yang

undang-undang, mereka tidak lupa kamu dikenakan dalam

Tuhan, dan bahawa mereka tidak perlu sesat dalam fikiran mereka, apabila mereka

melihat imej-imej dari Perak dan emas, dengan perhiasan mereka.

{2:3} dan lain ucapan tersebut wahana beliau mereka, bahawa undang-undang tidak perlu bertolak dari hati mereka.

{2:4} it adalah juga terkandung di dalam ini sama bertulis, bahawa dalam

khemah itu diperintahkan Nabi, menjadi amaran Allah,

dan bahtera untuk pergi dengan dia, kerana dia pergi keluar ke dalam



gunung, di mana Musa memanjat naik, dan melihat warisan Allah.

{2:5} dan apabila Jeremy datang thither, beliau mendapati hollow yang

Gua, mana dia diletakkan khemah itu, dan bahtera itu, dan mazbah Kemenyan, dan berhenti jadi pintu.

{2:6} dan beberapa orang-orang yang menurutnya datang untuk menandakan

cara, tetapi mereka tidak menjumpainya.

{2:7} yang jika dilihat Jeremy, beliau menyalahkan mereka, berkata, bagi tempat itu, ia hendaklah tidak diketahui sehingga masa

Allah mengumpul Nya orang lagi bersama-sama, dan mereka menerima

kepada rahmat.

{2:8} maka hendaklah shew Tuhan mereka perkara-perkara ini, dan

kemuliaan Tuhan akan hadir, dan awan juga, kerana ia adalah shewed di bawah Musa, dan Bilakah Solomon yang diingini yang di

tempat yang mungkin honourably dikuduskan.

{2:9} it juga telah diisytiharkan, dia menjadi bijak ditawarkan di

berkorban atas dedikasi, dan penamat kuil.

{2:10} dan Bilakah Musa berdoa kepada Tuhan, neraka datang dari syurga, dan dimakan pengorbanan: walaupun Jadi berdoa Solomon juga, dan api yang berasal dari syurga, dan dimakan persembahan burnt.

{2:11} dan Musa berkata, kerana penawaran dosa tidak untuk dimakan, ia dimakan.

{2:12} jadi Solomon disimpan lapan hari tersebut.

{2:13} perkara yang sama juga dilaporkan dalam tulisan-tulisan dan komentar dari Neemias; dan bagaimana beliau mengasaskan satu

Perpustakaan berkumpul bersama-sama tindakan Raja-Raja, dan

Nabi-Nabi, dan Daud, dan epistles Raja-Raja mengenai Hadiah Suci.

{2:14} dengan cara juga Judas berkumpul bersama-sama semua perkara-perkara yang telah hilang disebabkan oleh perang yang kita ada, dan

mereka kekal dengan kita,

{2:15} karena jika kamu mempunyai keperluan daripadanya, menghantar sesetengah

kutip mereka kepadamu.

{2:16} sedangkan kami kemudian berada kira-kira untuk  
meraikan di

penyucian, kita telah menulis kepada kamu, dan kamu  
hendaklah berbuat baik,

Jika kamu menyimpan pada hari yang sama.

{2:17} kami berharap juga, bahawa Allah, yang menyampaikan  
semua Nya

orang, dan memberi mereka semua warisan untuk, dan  
kerajaan, dan

keimamatan tersebut, dan tempat berehat,

{2:18} sepertimana yang beliau dijanjikan dalam undang-  
undang, yang lama telah diberi rahmat

atas kita, dan mengumpulkan kita bersama-sama keluar dari  
setiap tanah di bawah

Syurga menjadi tempat yang suci: untuk beliau telah  
menyampaikan kita daripada

besar masalah, dan telah dituliskan tempat.

{2:19} kini sebagai Judas Maccabeus, dan beliau  
saudara-saudara, dan penyucian kuil besar, dan  
dedikasi di altar,

{2:20} dan peperangan terhadap Antiochus Epiphanes, dan

Eupator anak lelakinya,

{2:21} dan tanda-tanda yang nyata bahawa datangnya dari syurga

kepada orang-orang yang berkelakuan diri mereka manfully kepada mereka sebagai memberi penghormatan

bagi agama Yahudi: supaya menjadi tetapi sedikit, mereka mengatasi pihak

seluruh negara, dan mengejar beramai barbarous

{2:22} dan pulih semula Kuil Maha terkenal di

dunia, dan dibebaskan di bandar, dan ditegakkan undang-undang yang

akan turun, Tuhan yang Pengasih kepada mereka dengan

Semua nikmat:

{2:23} semua perkara ini, saya katakan, diisytiharkan oleh Jason dari

Cyrene dalam buku lima, kami akan assay untuk abridge satu kelantangan.

{2:24} untuk mengingati nombor yang tidak terhingga, dan

kesukaran yang mereka dapati bahawa keinginan untuk melihat ke dalam

mengenai cerita, bagi pelbagai perkara itu,

{2:25} kami telah berhati-hati, bahawa mereka yang akan membaca boleh

mempunyai penuh nikmat, dan bahawa mereka yang berkeinginan untuk melakukan

memori mungkin telah memudahkan, dan bahawa semua ke yang tangan ia

datang mungkin mempunyai keuntungan.

{2:26} oleh kerana itu kepada kami, yang telah diambil kepada kami ini

Buruh menyakitkan daripada abridging, ia adalah tidak mudah, tetapi satu perkara yang

peluh dan menonton;

{2:27} walaupun kerana ianya mudah Allah yang prepareth yang

Jamuan, dan seeketh lain-lain manfaat: lagi untuk di

pleasuring banyak Bank akan menjalankan dengan senang hati sakit ini besar;

{2:28} meninggalkan kepada penulis pengendalian sebenar setiap

tertentu, dan labouring mematuhi peraturan-peraturan yang berikut.

{2:29} untuk sebagai pembina tuan rumah baru mesti berhati-hati

bagi keseluruhan bangunan; tetapi sesiapa yang undertaketh untuk set ia keluar,

dan ia Cat, mesti mencari perkara-perkara yang patut bagi yang adorning

daripadanya: Walaupun begitu saya dapati ianya dengan kami.

{2:30} untuk berdiri di atas setiap titik, dan pergi ke atas perkara-perkara di

besar dan akan tertanya-tanya dalam butir-butir, belongeth pertama

Pengarang cerita:

{2:31} tetapi untuk menggunakan keringkasan, dan mengelakkan banyak labouring daripada

kerja-kerja, adalah untuk diberi kepada-Nya yang akan membuat satu

## **Maccabees 677 Laman 2**

abridgment.

{2:32} di sini maka kita akan mula cerita: hanya menambah

oleh itu banyak yang yang telah telah berkata, bahawa ia adalah seorang yang bodoh

perkara yang membuat Prolog yang lama, dan menjadi pendek dalam cerita

itu sendiri.

{3:1} kini apabila bandar Suci diduduki dengan semua

keamanan dan undang-undang telah disimpan dengan baik,  
kerana kawan yang

kesalihan Onias Imam besar, dan kebencian beliau

kekotoran,

{3:2} ia datang kepada Pas bahawa walaupun Raja-Raja sendiri  
pula

kehormatan tempat, dan besarkan kuil dengan bersungguh

Hadiah;

{3:3} demikian rupa itu Seleucus Asia pendapatan sendiri  
terdedah semua kos yang tergolong dalam Perkhidmatan  
pengorbanan.

{3:4} tetapi Simon satu puak daripada Benjamin, yang

dibuat Gabenor kuil, jatuh dengan Imam besar

tentang gangguan yang anda inginkan.

{3:5} dan Bilakah dia boleh tidak mengatasi Onias, gat dia dia

untuk Apollonius anak kepada Thraseas, yang kemudiannya  
Gabenor

Celosyria dan Phenice,

{3:6} dan memberitahunya bahawa Perbendaharaan di  
Jerusalem adalah penuh

tak terhingga jumlah wang, supaya pelbagai mereka

kekayaan yang tidak tidak berkaitan dengan akaun pengorbanan,

tidak terkira banyaknya, dan bahawa ia adalah mungkin untuk membawa semua ke dalam

tangan Raja.

{3:7} kini apabila Apollonius datang ke Raja, dan telah

shewed kepadanya tentang wang pendaftarannya Baginda diberitahu, Raja

memilih keluar Heliodorus beliau dan menghantar beliau dengan sebuah

ketetapan untuk membawa dia wang foresaid.

{3:8} maka dengan serta-merta Heliodorus mengambil perjalanan; di bawah satu

warna untuk melawat bandar Celosyria dan Phenice, tetapi Sesungguhnya untuk memenuhi tujuan Raja.

{3:9} dan apabila beliau telah datang ke Jerusalem, dan telah secara berhemah diterima daripada Imam besar di bandar, katanya

dia apa perisikan diberikan wang itu, dan diisytiharkan

sebab itu beliau datang dan bertanya jika perkara-perkara ini telah begitu memang.

{3:10} maka imam besar memberitahu beliau bahawa tiada apa-apa



Wang yang dibaringkan untuk Janda dan yatim

kanak-kanak:

{3:11} dan sesetengahnya kepunyaan anak Hircanus

Tobias, seorang lelaki yang besar martabat, dan bukan sebagai yang fasik

Simon telah disalah-maklumkan: Jumlah pendaftarannya dalam semua adalah empat

bakat ratus Perak, dan dua ratus emas:

{3:12} dan bahawa ia adalah mustahil sama sekali bahawa

Bisnis perlu dilakukan kepada mereka, yang telah komited untuk

kesucian tempat itu, dan kepada Duli yang Maha Mulia ini dan dicabul

kesucian kuil, berbangga ke atas dunia.

{3:13} tetapi Heliodorus, kerana Raja

ketetapan yang diberikan kepadanya, dengan berkata, bahawa dalam mana-mana lagi bijaksana ia mestilah

membawa ke dalam Perbendaharaan Raja.

{3:14} jadi pada hari yang beliau dilantik beliau memasuki ke

memerintahkan perkara ini: wherefore Jadilah tiada kesakitan kecil

sepanjang seluruh bandar.

{3:15} tetapi Imam, sujud sebelum ini

mazbah di vestments Imam mereka, dipanggil langit atas

Dia yang membuat undang-undang mengenai perkara-perkara yang diberikan kepada beliau disimpan, yang

mereka harus selamat dipelihara bagi apa-apa kerana telah melakukan

mereka untuk disimpan.

{3:16} maka Barangsiapa telah melihat Imam besar di muka,

ia akan parah hatinya: untuk mukanya dan

menukar warna beliau diisytiharkan ke dalam azab Nya

minda.

{3:17} untuk lelaki jadi mengetahuinya dengan rasa takut dan

seram badan, bahawa ia adalah nyata kepada mereka yang kelihatan

kepadanya, apa kesedihan yang dia kini dalam hatinya.

{3:18} lain berlari membanjiri keluar dari rumah mereka kepada pihak

am doa, kerana tempat seperti datang

ke dalam penghinaan.

{3:19} dan wanita yang girt dengan sackcloth di bawah mereka

buah dada, ramai sekali di jalan-jalan, dan Dara yang telah

disimpan dalam berlari, beberapa ke pintu, dan sesetengah pada dinding, dan

orang lain memandang keluar dari tingkap.

{3:20} dan semua, memegang tangan mereka ke arah syurga, dibuat

doa.

{3:21} maka ia akan pited seorang lelaki untuk lihat jatuh

bawah pelbagai segala macam, dan takut tinggi

Imam sedang dalam apa-apa kesakitan yang.

{3:22} mereka kemudian menyeru Tuhan Maha Kuasa untuk memastikan

perkara-perkara yang dilakukan Amanah selamat dan pasti bagi orang-orang yang

telah dilakukan mereka.

{3:23} Heliodorus Walau bagaimanapun dilaksanakan yang telah

ditakdirkan.

{3:24} kini kerana beliau tidak hadir sendiri dengan beliau

langkah berjaga-jaga tentang Perbendaharaan, Tuhan yang menguasai roh, dan Putera

Semua kuasa, disebabkan apparition yang besar, supaya semua yang

dianggapkan datang dengan beliau telah hairan pada kuasa Allah, dan pengsan, dan telah sakit takut.

{3:25} untuk tidak kelihatan kepada mereka satu Kuda dengan yang

dahsyat penunggang kepadanya, dan dihiasi dengan sangat adil meliputi, dan dia berlari garang, dan smote pada Heliodorus dengan

forefeet Nya, dan ia seolah-olah dia yang duduk di atas Kuda mempunyai abah-abah yang lengkap emas.

{3:26} Moreover dua orang Pemuda lain muncul sebelum

dia, terkenal pada kekuatan, cemerlang dalam Kecantikan, dan comely di

Pakaian, yang berdiri dengan dia pada samaada kedua bahagian; dan dia dihukum

terus-menerus, dan memberinya banyak jalur sakit.

{3:27} Heliodorus dan jatuh tiba-tiba kepada tanah, dan

telah mengetahuinya dengan gelap-gelita besar: tetapi mereka yang dengan

Beliau telah mengangkat dan meletakkan dia ke dalam sampah.

{3:28} maka dia, yang akhir-akhir ini datang dengan kereta api besar dan

dengan semua Nya pengawal ke Perbendaharaan tersebut,  
mereka dibawa keluar,

mampu membantu dirinya dengan senjata: dan

jelas mereka mengakui kuasa Allah.

{3:29} untuk beliau dengan tangan Allah telah dibuang ke  
bawah, dan meletakkan

membisu tanpa semua harapan untuk hidup.

{3:30} tetapi mereka memuji Tuhan, yang ajaib

berbangga tempat sendiri: bagi Kuil; yang sedikit afore

### **Laman 2 Maccabees 678**

penuh ketakutan dan kesusahan, apabila Tuhan Maha Kuasa  
muncul, dipenuhi dengan kegembiraan dan gladness.

{3:31} maka straightways sesetengah kawan-kawan Heliodorus'

sembahyang Onias, yang beliau akan menyeru kepada Maha  
tinggi untuk

memberi kepadanya hidupnya, yang meletakkan bersedia  
untuk memberi hantu.

{3:32} jadi paderi tinggi, mengesyaki kalau Raja harus

misconceive beberapa pengkhianatan telah dilakukan untuk

Heliodorus oleh orang-orang Yahudi, ditawarkan satu  
pengorbanan untuk kesihatan

lelaki itu.

{3:33} kini sebagai Imam besar telah membuat satu pendamaian,

muncul lelaki muda yang sama dalam pakaian yang sama dan berdiri di sebelah Heliodorus, berkata, Onias memberi Imam besar

hebat terima kasih, demikian rupa untuk beliau demi Tuhan yang telah diberikan

engkau hidup:

{3:34} dan melihat bahawa engkau engkau telah dihukum dari syurga, mengisytiharkan kepada semua manusia Maha besar kuasa Allah. Dan

apabila mereka telah menyampaikan kata-kata mereka muncul tidak ada lagi.

{3:35} sehingga mengorbankan Heliodorus, selepas beliau telah ditawarkan kepada

Tuhan, dan dibuat bersumpah besar Allah yang telah menyelamatkan beliau

hidup, dan Onias memberi hormat, kembali dengan tuan rumah itu kepada Raja.

{3:36} kemudian memberi keterangan beliau kepada semua manusia karya yang hebat

Allah, yang beliau telah melihat dengan matanya.

{3:37} dan apabila Heliodorus Raja, yang mungkin sesuai

manusia hendaklah dihantar lagi sekali lagi ke Jerusalem, beliau berkata,

{3:38} jika engkau engkau mana-mana musuh atau pengkhianat, menghantar dia thither,

dan engkau shalt menerima dia juga dihukum, jika beliau melarikan diri dengan

hidupnya: untuk di tempat itu, tidak syak lagi; ada yang istimewa

kuasa Allah.

{3:39} untuk sesiapa yang dwelleth di syurga telah keretanya yang

tempat, dan defendeth; dan dia beateth dan destroyeth mereka

yang datang ke ia menyakiti.

{3:40} dan perkara-perkara yang berkaitan dengan Heliodorus, dan

Menjaga Perbendaharaan, jatuh pada semacam ini.

{4:1} Simon ini sekarang, mana kami diucapkan afore, mempunyai

telah betrayer a Wang, dan negerinya, fitnah

Onias, seolah-olah dia ha menakutkan Heliodorus, dan pekerja daripada kejahatan ini.

{4:2} Thus adalah beliau berani untuk memanggil beliau pengkhianat, yang telah mengunjung dan bandar, dan ditender bangsanya sendiri, dan adalah begitu tekun undang-undang.

{4:3} tetapi Bilakah kebencian mereka pergi setakat ini, yang oleh salah seorang

Simon's puak pembunuhan telah dilakukan,

{4:4} Onias melihat bahaya pertengkaran ini, dan bahawa Apollonius, sebagai Gabenor Celosyria dan Phenice, sengit, dan meningkatkan Simon's niat jahat,

{4:5} dia pergi ke Raja, bukan untuk menjadi pelapor untuk beliau

teman senegeri, tetapi mencari kebaikan publick semua, kedua-duanya dan

peribadi:

{4:6} untuk dia melihat bahawa adalah mustahil bahawa keadaan

harus terus tenang, dan Simon meninggalkan dengan kesilapannya itu, melainkan jika pihak

Raja pula kelihatan thereunto.

{4:7} tetapi selepas kematian Seleucus, apabila Antiochus, dipanggil Epiphanes, mengambil kerajaan, Jason saudara



Onias laboured underhand untuk menjadi paderi,

{4:8} Promising kepada Raja dengan syafaat tiga

bakat ratus dan threescore Perak, dan lain

bakat hasil lapan puluh:

{4:9} di sebelah ini, dia berjanji untuk memperuntukkan satu ratus dan

lima puluh lagi, jika dia punyai lesen untuk menetapkan beliau sehingga tempat untuk

latihan, dan latihan sehingga belia di dalam fesyen

heathen, dan menulis mereka Baitulmuqaddis oleh nama

Antiochians.

{4:10} yang jika Raja telah diberikan, dan beliau telah

mendapat ke tangan pemerintahan beliau dengan serta-merta membawa beliau sendiri

negara Greekish fesyen.

{4:11} dan keistimewaan Diraja yang diberikan untuk nikmat yang khas

kepada orang-orang Yahudi dengan cara John bapa Eupolemus,

yang pergi Duta ke Rom untuk Ping dan bantuan, beliau mengambil

kaki; dan meletakkan ke bawah kerajaan yang

Menurut undang-undang, beliau dibesarkan Kastam yang baru berbanding dengan

undang-undang:

{4:12} untuk beliau dengan senang hati membina tempat pelaksanaan di bawah ini

Menara itu sendiri, dan membawa Ketua orang-orang muda di bawah Nya

penguasaan Bahasa Melayu, dan jadikan mereka memakai sebuah topi.

{4:13} sekarang itu adalah kemuncak Greek fesyen, dan kenaikan sebanyak heathenish adab, melalui yang melebihi profaneness Jason, celaka yang derhaka, dan high tiada Imam;

{4:14} bahawa Imam mempunyai keberanian tidak memberi apa-apa

mazbah, tetapi despising kuil, dan mengabaikan yang mengorbankan, bergegas untuk menjadi partakers yang Elaun in the place of menjalankan, selepas permainan menjanakan

memanggil mereka mengemukakan;

{4:15} tidak menetapkan dengan Kepujian daripada Datuk nenek mereka, tetapi

menyukai kemuliaan Grecians yang terbaik dari semua.

{4:16} oleh sebab pendaftarannya musibah sakit datang kepada mereka:

bagi mereka mereka untuk menjadi avengers, dan musuh-musuh mereka yang

adat mereka diikuti begitu bersungguh-sungguh, dan kepada siapa mereka

diingini yang diinginkan pada tiap-tiap sesuatu.

{4:17} kerana ia bukanlah satu perkara yang ringan untuk melakukan wickedly terhadap yang

undang-undang Allah: tapi masa berikut hendaklah mengisytiharkan ini

perkara-perkara.

{4:18} kini apabila permainan yang digunakan iman setiap tahun

kelopak dikekalkan pada Tyrus, Raja yang hadir,

{4:19} ini Jason ungracious utuskan Rasul-rasul Khas

dari Baitul Maqdis, yang Antiochians, untuk membawa tiga

ratus drachms Perak untuk pengorbanan Hercules,

yang walaupun dalam pembawa daripadanya patut tidak diredhai-Nya untuk

atas pengorbanan, kerana ia tidak mudah, tetapi untuk menjadi

dikhaskan untuk caj-caj lain.

{4:20} wang ini kemudian, Sehubungan penghantar, adalah dilantik sebagai pengorbanan Hercules'; tetapi kerana pembawa yang

daripadanya, ia telah bekerja untuk membuat gallies.

{4:21} kini apabila Apollonius anak kepada Menestheus adalah dihantar ke Mesir untuk Pertabalan Raja Ptolemeus

Philometor, Antiochus, memahami dia tidak menjadi baik terlibat untuk hal-ehwal baginda, yang disediakan untuk keselamatan sendiri:

## **Maccabees 679 Laman 2**

mana dia datang ke Joppa, dan dari thence ke Baitulmuqaddis:

{4:22} di mana beliau telah diterima daripada Jason, honourably dan

bandar, dan telah dihadapkan dengan obor alight, dan dengan hebat shoutings: dan jadi selepas itu pergi dengan beliau menjadi tuan rumah kepada

Phenice.

{4:23} tiga tahun selepas itu dihantar Jason Menelaus, yang saudara Simon disebut sebelum ini, untuk menanggung wang kepada Raja,

dan meletakkan dia di rumah perkara-perkara tertentu yang diperlukan.

{4:24} tetapi dia dibawa ke hadapan Raja,

Bilakah beliau telah diperbesarkan kepadanya bagi kemunculan gemilang

kuasa, beliau mendapat keimamatan itu kepada dirinya sendiri, menawarkan lebih daripada

Jason oleh tiga ratus bakat Perak.

{4:25} supaya dia datang dengan Raja yang mandat, membawa

tidak layak dalam kepaderian, tetapi kemarahan yang

kejam kejam, dan kemarahan daripada seekor binatang selamatlah.

{4:26} kemudian Jason, yang telah diperlekehkan saudaranya sendiri,

sedang diperlekehkan oleh yang lain, terpaksa melarikan diri ke dalam

negara Ammonites itu.

{4:27} jadi Menelaus mendapat Prinsipaliti ini: tetapi yang di

Wang yang dia telah berjanji kepada Raja, beliau telah tidak baik

pesanan untuknya, walaupun Sostratis Penguasa Istana diperlukan ia:

{4:28} kerana Allah appertained perhimpunan itu

Kastam. Sebab itu mereka telah kedua-duanya dipanggil sebelum Raja.

{4:29} kini Menelaus meninggalkan saudaranya Lysimachus dalam

bagi pihak dirinya dalam keimamatan; dan peti Sostratus kiri, yang

Gabenor di Cyprians.

{4:30} manakala perkara-perkara yang telah di lakukan, mereka Tarsus

dan Mallos membuat pemberontakan, kerana mereka telah diberikan kepada

Puteri Raja, dipanggil Antiochus.

{4:31} kemudian datang Raja dengan tergesa-gesa semua untuk menenangkan perasaan perkara

meninggalkan Andronicus, seorang lelaki yang berkuasa, untuk timbalannya.

{4:32} kini Menelaus, sekiranya bahawa beliau telah mendapat satu

masa yang sesuai, mencuri sesetengah kapal emas daripada yang

Kuil, dan memberi sebahagian daripada mereka Andronicus, dan dia beberapa

dijual kepada Tyrus dan bandar-bandar yang bulat kira-kira.

{4:33} yang apabila Onias mengetahui tentang penjamin, beliau reprovoked

dia, dan berundur diri ke tempat perlindungan di Daphne, yang lieth oleh Antiochia.

{4:34} karena Menelaus, mengambil Andronicus berasingan, berdoa, dia amalkan Onias tangannya; yang sedang memujuk thereunto, dan datang ke Onias dalam sumpahmu, memberi

Dia tangan kanan dengan sumpah; dan walaupun beliau disyaki olehnya, namun dipujuk dia sanggup datang dari dalam

Sanctuary: siapa dengan serta-merta beliau menutup tanpa mengambil-kira daripada

Keadilan.

{4:35} untuk yang menyebabkan bukan sahaja Yahudi, tetapi ramai

juga bangsa-bangsa lain, mengambil kemarahan besar, dan telah banyak

Dukacita bagi pembunuhan itu zalim seorang lelaki.

{4:36} dan apabila Raja datang lagi dari yang

tempat-tempat tentang Cilicia, orang-orang Yahudi yang berada di bandar, dan

Sesetengah orang-orang Yunani yang membenci fakta juga,  
mengadu

kerana Onias telah dibunuh tanpa sebab.

{4:37} Antiochus itu adalah heartily Maaf, dan

berpindah ke sayang, dan menangis, kerana yang tenang dan  
sederhana

tingkah laku Nya yang telah mati.

{4:38} dan sedang kindled dengan kemarahan, dengan serta-  
merta dia telah mengambil

Andronicus ungu beliau, dan sewa pakaian beliau, dan

membawa beliau melalui seluruh bandar kepada tempat itu  
sangat,

di mana beliau telah melakukan impiety terhadap Onias, tiada  
membunuh

Dia yang pembunuh cursed. Oleh itu Tuhan ganjaran dia Nya  
hukuman, kerana beliau telah mengunjung.

{4:39} sekarang Bilakah sacrileges banyak telah telah dilakukan  
di

bandar dengan Lysimachus dengan keizinan daripada  
Menelaus, dan

buah daripadanya adalah merebak di luar negara, mengumpul  
pelbagai



diri mereka bersama-sama menentang Lysimachus, banyak kapal

emas yang sudah dibawa lari.

{4:40} mana rakyat jelata meningkat dan oleh kerana

penuh dengan kemarahan, Lysimachus bersenjata kira-kira tiga ribu

lelaki, dan mula terlebih dahulu agar keganasan; satu Auranus yang

pemimpin, seorang lelaki yang jauh pergi dalam tahun-tahun dan tidak kurang kebodohan dalam.

{4:41} mereka melihat usaha Lysimachus, beberapa

mereka ditangkap batu, ada kelab-kelab, lain-lain mengambil handfuls daripada

membuang habuk yang seterusnya di tangan, mereka semua bersama-sama atas

Lysimachus, dan orang-orang yang ditetapkan kepada mereka.

{4:42} maka ramai di antara mereka mereka cedera, dan sesetengah mereka

melanda untuk tanah, dan mereka semua mereka terpaksa melarikan diri: tetapi

untuk churchrobber dirinya, dia mereka dibunuh di sebelah dalam

Perbendaharaan.

{4:43} perkara tersebut maka jadilah tuduhan yang dibentangkan terhadap Menelaus.

{4:44} sekarang Bilakah Raja datang ke Tyrus, tiga orang lelaki yang

diutuskan dari Senat mengaku sebab sebelum dia:

{4:45} Menelaus tetapi, sekarang sedang disabitkan, berjanji

Ptolemee anak kepada Dorymenes untuk memberinya banyak wang, jika

dia akan pacify Raja ke arah Nya.

{4:46} Ptolemee whereupon mengambil Raja diketepikan ke dalam satu

Galeri tertentu, kerana ia adalah untuk mengambil udara, membawanya untuk menjadi

satu lagi fikiran:

{4:47} demikian rupa yang beliau dilepaskan Menelaus dari dalam

tuduhan-tuduhan yang tanpa mengambil kira semua punca yang

kejahatan: dan orang-orang lelaki yang miskin, yang, jika mereka memberitahu mereka

sebab, Ya, sebelum Scythians, harus akan dinilai

tidak berdosa, mereka dia mengutuk sampai mati.

{4:48} maka mereka yang mengikuti perkara tersebut untuk bandar, dan

untuk rakyat, dan untuk kapal-kapal yang Suci, pula akan mengalami

hukuman yang tidak adil.

{4:49} sebab itu walaupun mereka Tyrus, bergerak dengan kebencian

itu perbuatan fasik, menyebabkan mereka honourably dikebumikan.

{4:50} dan sebagainya melalui covetousness daripada mereka yang

adalah kuasa Menelaus kekal masih di pihak berkuasa,

meningkat dalam perbuatan kianat seseorang, dan menjadi pengkhianat besar kepada rakyat.

{5:1} kira-kira masa yang sama Antiochus disediakan kedua beliau

pelayaran ke Mesir:

{5:2} dan kemudian ia berlaku, melalui semua bandar, bagi

Ruang yang hampir empat puluh hari, tiada telah dilihat berkuda

berjalan di udara, di kain emas dan bersenjata dengan atau, seperti sekumpulan askar,

**Laman 2 Maccabees 680**

{5:3} dan askar yang berkuda di pelbagai, menghadapi dan menjalankan satu terhadap yang lain, dengan gegaran perisai, dan

pelbagai pikes, dan melukis pedang, dan lakonan daripada Permainan Dart, dan glittering emas perhiasan, dan memanfaatkan segala macam.

{5:4} wherefore setiap manusia berdoa yang apparition itu mungkin giliran yang baik.

{5:5} kini apabila ada pergi ke khabar angin palsu yang, sebagai Walaupun Antiochus telah mati, Jason telah mengambil sekurang-kurangnya satu seribu lelaki, dan tiba-tiba satu serangan atas bandar; dan mereka yang atas dinding sedang meletakkan belakang, dan

Bandar panjang lebar diambil, Menelaus melarikan diri ke dalam Istana:

{5:6} tetapi Jason membunuh rakyat sendiri tanpa belas kasihan, tidak

Memandangkan bahawa untuk mendapatkan tarikh yang bangsanya sendiri

akan suatu hari tempahan tidak berpuas hati untuk Allah; tetapi pemikiran mereka

telah musuhnya, dan tidak jasanya, siapa dia  
ditawan.

{5:7} Howbeit untuk semua ini beliau memperoleh tidak  
Prinsipaliti ini,

tetapi malu lepas diterima bagi balasan pengkhianatan beliau,  
dan melarikan diri sekali lagi ke dalam negara Ammonites  
tersebut.

{5:8} di hujung itu dia punya pulangan yang tidak berpuas hati,  
dituduh sebelum Aretas Raja berbunyi,

melarikan diri dari bandar ke bandar, yang dikejar semua  
manusia, dibenci sebagai sebuah

forsaker undang-undang, dan yang mempunyai kebencian  
sebagai satu

Buka musuh negara dan teman senegeri, beliau telah dibuang  
ke Mesir.

{5:9} maka beliau yang telah dihalau keluar dari negara mereka  
banyak

akhirnya terkorban di tanah seluas pelik, bersara  
Lacedemonians,

dan berfikir sana untuk mencari succour yang disebabkan oleh  
kaum kerabat beliau:

{5:10} dan dia yang telah mengusir banyak unburied telah tiada

untuk berkabung untuk dia, atau mana-mana pengebumian yang bersungguh-sungguh, dan tidak sepulchre dengan bapa beliau.

{5:11} sekarang Bilakah ini yang telah dilakukan datang ke king's Kereta, dia fikir Judea telah memberontak: mana mengalih keluar daripada Mesir dalam minda yang marah, dia telah mengambil bandar dengan memaksa lengan,

{5:12} dan orangnya perang tidak barang ganti itu kerana mereka bertemu, dan untuk bunuhlah seperti naik atas rumah.

{5:13} maka tiada adalah membunuh muda dan lama, membuat dari lelaki, wanita dan kanak-kanak, slaying daripada dara dan bayi.

{5:14} dan tiada telah musnah dalam ruang tiga keseluruhan hari fourscore seribu, pendaftarannya empat puluh ribu

telah dibunuh dalam konflik; dan tidak kurang dijual daripada dibunuh.

{5:15} lagi adalah beliau tidak kandungan ini, tetapi dianggapkan

pergi ke Kuil Suci Tempahan Semua di dunia; Menelaus,

pengkhianat itu undang-undang, dan negara itu sendiri, kerana beliau

Panduan:

{5:16} dan mengambil kapal-kapal yang suci dengan tangan yang tercemar,

dan dengan kata-kata tangan yang menarik ke perkara-perkara yang telah

khusus oleh Raja-Raja lain untuk pembesaran dan kemuliaan dan

penghormatan tempat, beliau memberikan mereka.

{5:17} dan jadi takbur Antiochus dalam fikiran, bahawa dia

dianggap tidak bahawa Tuhan adalah marah untuk sementara waktu bagi pihak

dosa-dosa mereka yang dwelt di bandar, dan oleh yang demikian mata beliau adalah

bukan atas tempat.

{5:18} untuk memiliki mereka tidak telah dahulunya dibalut di dalam banyak

dosa-dosa, lelaki ini, sebaik sahaja dia datang, dengan sertamerta telah

dihukum dan meletakkan kembali dari anggapan beliau, sebagai Heliodorus

diubah, siapa Seleucus Raja dihantar untuk melihat Perbendaharaan.

{5:19} namun Allah tidak memilih kaum untuk demi tempat itu, tetapi tempat yang jauh demi rakyat.

{5:20} dan oleh itu tempat itu sendiri, yang partaker dengan mereka tentang kesusahan yang berlaku kepada negara, pula

selepas itu berkomunikasi di dalam manfaat yang dihantar daripada Tuhan:

dan kerana ia adalah lenyapnya dalam kemurkaan dari yang Maha Kuasa, jadi

sekali lagi, Tuhan besar yang mendamaikan, ia telah ditubuhkan dengan semua

kemuliaan.

{5:21} apabila Antiochus telah dibawa keluar dari Kuil yang bakat seribu dan lapan ratus, beliau meninggal dunia pada tergesa-gesa semua

kepada Antiochia, weening dalam kebanggaan beliau agar tanah

kapal, dan laut boleh dilalui dengan berjalan kaki: Demikianlah yang

haughtiness fikiran-Nya.



{5:22} dan dia meninggalkan Gabenor untuk menyakiti negara: pada

Baitulmuqaddis, Philip, kerana negara a Phrygian, dan adab lebih barbarous daripada yang ditetapkan padanya

{5:23} dan Garizim, Andronicus; dan di samping itu,

Menelaus, yang lebih buruk daripada semua yang lain terdedah tangan dengan berat

ke atas rakyat, mempunyai fikiran yang berniat jahat terhadap beliau

teman senegeri orang-orang Yahudi.

{5:24} dia juga menghantar ringleader yang mengeji Apollonius dengan tentera dan dua puluh ribu, pemerintah dia

bunuhlah semua orang-orang yang berada dalam usia mereka yang terbaik, dan menjual kepada

wanita dan jenis muda:

{5:25} yang datang ke Jerusalem, dan berpura-pura keamanan, pula forbear hingga ke hari Suci di hari Sabat, apabila mengambil di

Orang-orang Yahudi mengikuti hari Suci, baginda telah menitahkan orang-orangnya untuk melengkapkan diri mereka sendiri.

{5:26} maka beliau membunuh mereka yang telah pergi ke dalam

meraikan kawan hari Sabat, dan berjalan melalui bandar dengan

senjata membunuh beramai besar.

{5:27} Maccabeus Judas tetapi dengan sembilan orang lain, atau

thereabout, berundur diri ke gurun, dan hidup

di pergunungan selepas cara binatang dengan-Nya

Syarikat yang diberi herba terus, kalau-kalau mereka harus partakers daripada pencemaran.

{6:1} tidak lama selepas ini Raja menghantar seorang lelaki tua yang

Athens untuk memaksa orang-orang Yahudi untuk bertolak dari undang-undang mereka

bapa, dan bukan untuk hidup selepas undang-undang Allah:

{6:2} dan mencemarkan juga kuil di Baitulmuqaddis, dan untuk memanggilnya Kuil Jupiter Olympius; dan yang Garizim,

planet Musytari negara orang yang tidak dikenali, kerana mereka tidak kehendaki yang

dwelt di tempat.

{6:3} kedatangan dalam kejahatan ini adalah sakit dan

seksa kepada orang ramai:

{6:4} untuk Kuil adalah penuh dengan rusuhan dan revelling oleh

Bangsa-bangsa lain, yang dallied dengan harlots, dan mempunyai kaitan dengan

wanita dalam litar tempat-tempat yang Suci, dan di samping yang dibawa dalam perkara-perkara yang tidak sah.

### **Maccabees 681 Laman 2**

{6:5} di altar juga dipenuhi dengan kata-kata sesuatu, yang undang-undang forbiddeth.

{6:6} sama ada adalah ia sah bagi seorang lelaki untuk menyimpan Shabbat

hari atau kuno puasa, atau mengaku dirinya sekali sebagai seorang Yahudi.

{6:7} dan hari lahir Raja tiap-tiap bulan mereka

dibawa masuk oleh kekangan pahit makan daripada pengorbanan; dan

Apabila puasa Bacchus kelopak dikekalkan, orang-orang Yahudi telah

terpaksa pergi dalam perarakan ke Bacchus, membawa ivy.

{6:8} lebih-lebih lagi tiada pergi keluar mendapatkan dekri kepada jiran

Bandar-bandar heathen, oleh itu cadangan Ptolemee,  
berbanding

orang-orang Yahudi, bahawa mereka harus mematuhi fesyen  
yang sama, dan boleh

partakers pengorbanan mereka:

{6:9} dan Barangsiapa tidak akan menurut diri mereka ke dalam  
adab bangsa-bangsa lain perlu diletakkan mati. Kemudian  
mungkin

Seorang lelaki telah melihat kesengsaraan sekarang.

{6:10} kerana terdapat dua wanita yang dibawa, yang telah  
berkhatan anak-anak mereka; Siapa Bilakah mereka secara  
terbuka telah mengetuai

pusingan mengenai bandar, Awak penyerahan pada dada  
mereka, mereka

lakonan mereka beramai dari dinding.

{6:11} dan lain-lain, yang telah dijalankan bersama-sama ke  
dalam gua berhampiran

oleh itu, untuk memastikan hari Shabbat diam-diam, ditemukan  
oleh

Philip, telah semua dibakar bersama-sama, kerana mereka yang  
hati nurani untuk membantu diri mereka sendiri untuk yang  
paling

hari yang suci.

{6:12} kini saya bermohon kepada orang-orang yang membaca buku ini, bahawa mereka

tidak digalakkan untuk bencana ini, tetapi yang mereka menghukum

hukuman-hukuman tersebut tidak perlu untuk kemusnahan, tetapi untuk yang

chastening negara kita.

{6:13} kerana ia adalah tanda kebaikan beliau hebat, apabila orang yang zalim tidak akan mengalami apa-apa jangka masa panjang, tetapi dengan serta-merta dihukum.

{6:14} untuk tidak seperti dengan negara-negara lain, siapa Tuhan

sabar forbeareth menghukum, sehingga mereka akan datang ke dalam

fulness dosa-dosa mereka, jadi dealeth dia dengan kita,

{6:15} kalau-kalau itu, yang datang dengan ketinggian dosa, selepas itu, dia harus mengambil dendam antara kita.

{6:16} dan oleh itu beliau tidak pernah withdraweth rahmat-Nya

dari kami: dan walaupun beliau menghukum dengan kesusahan, namun dia dia

Jangan sekali-kali meninggalkan kaumnya.

{6:17} tetapi biarkan ini bahawa kita pada pertuturan akan bagi amaran kepada

kami. Dan sekarang kita akan sampai kepada mengisytiharkan perkara yang menjadi

dengan beberapa patah perkataan.

{6:18} Eleazar, salah satu daripada ahli-ahli Taurat utama, seorang lelaki berusia,

dan mukanya juga digemari adalah dihalang untuk

membuka mulutnya dan makan babi dan daging.

{6:19} melainkan dia memilih untuk mati segar lagi, daripada keagak

hidup berwarna dengan itu satu perbuatan yang keji, meludah ia keluar, dan

datang daripada kemahuan sendiri ke azab,

{6:20} kerana ia behoved mereka untuk datang, yang adalah keazaman untuk

menonjol berbanding perkara-perkara tersebut, kerana tidak sah bagi cinta

hidup untuk dirasa.

{6:21} tetapi mereka yang mempunyai jumlah sebanyak itu zalim majlis kenduri dan bacaan

bagi Carta lama mereka telah dengan lelaki itu, dia mengambil

diketepikan, besought dia membawa daging peruntukan sendiri,

seperti adalah sah baginya untuk menggunakan, dan membuat seolah-olah dia pula Makan

daging yang diambil dari pengorbanan yang diperintahkan oleh Raja;

{6:22} bahawa dengan berbuat demikian beliau mungkin dihantar dari kematian,

dan persahabatan lama dengan mereka mempunyai nikmat.

{6:23} tetapi beliau mula mempertimbangkan berhati-hati, dan yang menjadi

usianya, dan Tuan yang terutama Nya tahun yang silam, dan penghormatan kepada kepalanya yang kelabu, whereon telah datang, dan kebanyakan Nya

pendidikan yang jujur dari seorang kanak-kanak, atau agak Suci undang-undang membuat

dan diberikan oleh Allah: maka dia menjawab dengan sewajarnya, dan

kehendaki mereka straightways untuk menghantar dia ke kubur.

{6:24} kerana ia tidak becometh umur kami, kata beliau, dalam bijak apa-apa untuk

dissemble, di mana orang muda yang ramai mungkin berfikir bahawa

Eleazar, kerana fourscore tahun lama dan sepuluh, yang kini  
suatu agama yang pelik;

{6:25} dan sebagainya mereka melalui kepura-puraan lombong,  
dan keinginan untuk

hidup sedikit masa dan masa lagi, harus ditipu

oleh saya, dan saya mendapat kesan ke lombong usia, dan  
membuat

abominable.

{6:26} untuk walaupun untuk masa sekarang saya harus

dihantar dari azab lelaki: lagi sekiranya saya tidak

terlepas di tangan yang Maha Kuasa, tidak hidup, mahupun  
telah mati.

{6:27} sebab itu sekarang, manfully perubahan hidup ini, saya  
akan

Shew sendiri apa-apa untuk orang seperti lombong umur  
requireth,

{6:28} dan meninggalkan contoh yang ketara seperti menjadi  
muda

mati bertawakal dan courageously yang mulia dan

undang-undang yang suci. Dan apabila beliau berkata kata-kata,  
dengan serta-merta

Beliau telah pergi ke azab:



{6:29} mereka yang membawa beliau menukar keredhaan mereka terdedah

Dia sedikit sebelum menjadi kebencian, kerana ucapan foresaid diteruskan, kerana mereka menyangka, dari minda yang terdesak.

{6:30} tetapi apabila dia sudah bersedia untuk mati dengan Belang, beliau

groaned, dan berkata, ia adalah nyata kepada Tuhan, yang telah di

ilmu yang Suci, yang Bahawasanya saya mungkin telah dihantar dari kematian, saya kini menahan sakit sakit badan sebagai dipukul: tetapi dalam jiwa saya juga berpuas hati dengan mengalami perkara-perkara ini, kerana aku takut kepadanya.

{6:31} dan seterusnya ini lelaki yang meninggal dunia, meninggalkan kematiannya bagi suatu

contoh keberanian yang mulia, dan peringatan menurut, tidak hanya kepada anak-anak muda, tetapi kepada semua bangsanya.

{7:1} ia datang untuk lulus juga, saudara-saudara yang tujuh dengan mereka

ibu telah diambil, dan dipaksa oleh Raja terhadap yang

undang-undang untuk rasa babi dan daging, dan telah disiksa dengan

scourges dan whips.

{7:2} kecuali satu yang diucapkan itu terlebih dahulu berkata, oleh itu, apa

wouldst engkau bertanya atau belajar daripada kita? kami bersedia untuk mati, agak

daripada ke semasa undang-undang Datuk nenek kami.

{7:3} maka Raja, berada di dalam kemarahan, diperintahkan kualiti

dan caldrons dibuat panas:

{7:4} yang dengan serta-merta dipanaskan, baginda telah menitahkan kepada

Potong lidah Nya itu diucapkan terlebih dahulu, dan untuk memotong di

penuh bahagian badannya, seluruh saudara-saudara beliau dan beliau

ibu yang melihat.

{7:5} kini apabila beliau itu adalah maimed dalam semua anggotanya,

## **Laman 2 Maccabees 682**

Baginda telah menitahkan beliau sedang lagi hidup untuk dibawa ke neraka,

dan goreng dalam kualiti: dan kerana wapnya kualiti

bagi ruangan yang baik tersebar, mereka meneguhkan satu sama lain dengan

Ibu mati manfully, berkata oleh itu,

{7:6} the Tuhan looketh kepada kami, dan dengan sebenar-benarnya telah

Kemudahan kita, seperti Musa dalam lagu, yang menyaksikan muka mereka diisytiharkan, berkata, dan dia akan dihibur di hamba-Nya.

{7:7} apabila pertama adalah mati selepas nombor ini, mereka membawa kedua untuk membuat dia saham mengejek: apabila mereka telah menarik kira kulit kepalanya dengan rambut, mereka

bertanya kepadanya, mengampunkan engkau makan, sebelum engkau dibalas

sepanjang tiap-tiap anggota tubuh engkau?

{7:8} tetapi beliau menjawab dalam Bahasa sendiri, dan berkata, bil.

Sebab itu beliau juga telah menerima azab akan datang dalam usaha, sebagai yang

bekas pula.

{7:9} dan apabila dia berada di gasp lepas, beliau berkata, engkau suka

kemarahan yang takest kami daripada kehidupan masa kini, tetapi Raja itu

dunia akan bangkitkan kita, yang telah meninggal dunia bagi undang-undang Nya, kepada

hidup yang kekal.

{7:10} selepas dia ketiga dijadikan saham mengejek:

dan ketika beliau diperlukan, beliau menghulurkan lidah Nya, dan bahawa

hak tidak lama lagi, memegang sebagainya tangannya manfully.

{7:11} dan courageously, berkata ini aku dari syurga;

dan bagi Nya aku menghina mereka; dan daripada-Nya, saya berharap untuk

menerimanya lagi.

{7:12} demikian rupa yang Raja, dan mereka yang dengan

dia, marvelled pada keberanian lelaki, untuk itu beliau apa-apa yang dianggap sakit tersebut.

{7:13} sekarang apabila orang ini mati juga, mereka diseksa dan mangled keempat dengan cara.

{7:14} sehingga apabila dia sudah bersedia untuk mati ia berkata demikian, ia adalah

baik, yang telah mati kepada manusia, untuk mencari harapan dari Allah

dibangkitkan sehingga sekali lagi oleh beliau: bagi engkau, engkau shalt telah tiada

kebangkitan hidup.

{7:15} Afterward mereka dibawa kelima juga, dan mangled

Dia yang.

{7:16} kemudian melihat beliau kepada Raja, dan berkata, engkau engkau

kuasa ke atas lelaki, Engkaulah corruptible, engkau doest apa engkau

mengampunkan; Namun rasa tidak negara kita lenyapnya Tuhan;

{7:17} tetapi mematuhi seketika, dan tiba-tiba beliau kuasa besar,

bagaimana dia akan torment engkau dan biji Mu.

{7:18} selepas dia juga mereka dibawa bahagian keenam, yang sedang

bersedia untuk mati berkata, akan tidak tertipu tanpa sebab: kami

mengalami perkara-perkara ini untuk diri kita, setelah berdosa terhadap kami

Allah: oleh itu perkara-perkara menarik yang dilakukan kepada kami.

{7:19} tetapi rasa tidak engkau, yang takest di tangan berusaha terhadap Allah, bahawa engkau shalt terlepas unpunished.

{7:20} tetapi ibu cemerlang di atas sekali, dan

layak Mulia ingatan: bagi Bilakah dia menyaksikan beliau tujuh anak-anak yang dibunuh dalam ruang one Day, dia terdedah dengan satu

baik keberanian, kerana harapan bahawa dia mempunyai kepada Tuhan.

{7:21} Ya, dia meneguhkan setiap seorang daripada mereka dalam dirinya sendiri

Bahasa, dipenuhi dengan roh-roh yang berani; dan kacau sehingga dia

womanish fikiran dengan perut yang waras, dia berkata kepada mereka,

{7:22} saya tidak boleh memberitahu bagaimana kamu datang ke dalam rahim saya: bagi saya

kedua-duanya memberikan anda nafas mahupun kehidupan, sama ada ia saya yang terbentuk

Ahli-ahli setiap di antara kamu;

{7:23} tetapi sudah pasti pencipta dunia, yang

membentuk golongan lelaki, dan mendapati permulaan segala sesuatu, akan juga daripada rahmat-Nya sendiri memberikan anda nafas dan hidup sekali lagi, sebagai ye sekarang menganggap tidak diri anda sendiri untuk beliau tujuan undang-undang.

{7:24} kini tertindas Antiochus, berfikir sendiri, dan mengesyaki ia menjadi ucapan reproachful, manakala yang bongsu masih lagi hidup, pula tidak hanya menasihati beliau dengan kata-kata, tetapi juga meyakinkan beliau dengan sumpah, bahawa dia akan membuat dia kedua-dua yang kaya dan seorang lelaki yang gembira, jika beliau akan berubah daripada undang-undang itu Datuk nenek; dan bahawa, juga beliau akan mengambil beliau untuk kawannya, dan Amanah-Nya dengan hal ehwal.

{7:25} tetapi Bilakah pada lelaki muda itu akan dalam apa jua keadaan hearken kepada-Nya, Raja memanggil ibunya, dan meneguhkan kepadanya bahawa

dia akan nasihat seorang lelaki muda untuk menyelamatkan hidupnya.

{7:26} dan apabila beliau telah meneguhkan dia dengan kata-kata yang banyak,

Dia berjanji kepadanya bahawa dia akan nasihat anak lelakinya.

{7:27} tetapi dia bowing dirinya ke arah dia, ketawa itu

kejam kejam ejekkan, diucapkan dalam bahasa negara beliau mengenai perkara ini

cara; Wahai anakku, mempunyai kasihan atas saya yang terdedah (wahai Muhammad) Sembilan

bulan dalam rahim saya, dan memberi kamu itu tiga tahun, dan dipelihara (wahai Muhammad), dan dibesarkan (wahai Muhammad) kepada zaman ini, dan

mengharungi masalah pendidikan.

{7:28} aku bermohon kepada engkau, anakku, lihat atas langit dan

bumi, dan segala yang terkandung di dalamnya, dan menganggap bahawa Tuhan menjadikan

mereka tentang perkara-perkara yang tidak; dan jadi manusia dibuat

begitu juga.

{7:29} takut tidak tormentor ini, tetapi, menjadi layak Mu



saudara-saudara, mengambil Mu kematian yang saya boleh terima engkau lagi di

rahmat dengan saudara-saudara Mu.

{7:30} whiles dia lagi berkata demikian kata-kata, yang

lelaki muda berkata, siapa tunggu ye untuk? Saya tidak akan taat kepada

King's: Hai Saalih!: tetapi saya akan patuhi lah dengan perintah undang-undang yang telah diberikan kepada Datuk nenek kami dengan Musa.

{7:31} dan engkau, bahawa engkau telah penulis semua kejahatan

terhadap Ibrani, shalt terlepas tangan Tuhan.

{7:32} untuk kita menderita kerana dosa-dosa kita.

{7:33} dan walaupun Tuhan yang hidup menjadi marah dengan kami yang

sedikit manakala bagi kami chastening dan pembetulan, namun beliau hendaklah

pada satu lagi dengan hamba-Nya.

{7:34} tetapi engkau, Wahai manusia godless, dan sebahagian lain

jahat, tidak diangkat tanpa sebab, atau takbur dengan

harapan yang tidak menentu, mengangkat tangan Mu terhadap hamba-hamba yang

Tuhan:

{7:35} untuk engkau tidak engkau belum terlepas hukum

Allah Maha Kuasa, yang sentiasa melihat semua perkara.

{7:36} untuk saudara-saudara kami, yang kini telah mengalami beberapa

kesakitan, mati di bawah perjanjian Allah hidup yang kekal: tetapi

### **Maccabees 683 Laman 2**

engkau, melalui hukum Tuhan, shalt menerima hanya hukuman untuk mempertahankan maruah Mu.

{7:37} tetapi saya, sebagai saudara-saudara saya, yang menawarkan saya badan dan kehidupan

bagi undang-undang Datuk-nenek kami, beseeching Allah yang dia akan

cepat belas kasihan kepada negara kita; dan bahawa engkau oleh

seksaan dan wabak mayest mengakui, bahawa dia sendiri adalah Tuhan;

{7:38} dan bahawa saya dan saudara-saudara saya mendapat kemurkaan itu

Maha Kuasa, yang adil dibawa atas negara kita, mungkin terhenti.

{7:39} daripada Raja ' berada di dalam kemarahan,  
menyerahkan lebih teruk

daripada semua yang lain, dan mengambil ia parah bahawa ia  
adalah mengejek.

{7:40} sehingga orang ini mati undefiled, dan meletakkan  
kepercayaan seluruh

kepada Tuhan.

{7:41} bertahan daripada semua selepas anak-anak ibu  
meninggal dunia.

{7:42} biarlah ini menjadi cukup sekarang untuk telah bercakap  
mengenai

kenduri di idolatrous, dan penderaan yang melampau.

{8:1} kemudian Judas Maccabeus, dan mereka yang dengan

Nya, pergi privily ke bandar-bandar, dan kinsfolks mereka yang  
dipanggil

bersama-sama, dan mengambil kepada mereka semua seperti  
yang berterusan di dalam

Agama orang-orang Yahudi, dan berkumpul kira-kira enam ribu  
orang.

{8:2} dan mereka menyeru Tuhan, yang beliau akan kelihatan  
atas orang-orang yang adalah Keberahian sekali; dan juga  
kasihan

Kuil yang mencabuli barang lelaki derhaka;

{8:3} dan bahawa dia akan mempunyai belas kasihan atas bandar,

sakit dirosakkan, dan bersedia untuk dibuat walaupun dengan alasan;

dan mendengar darah yang menangis kepada-Nya,

{8:4} dan ingatlah penyembelihan zalim tidak merbahaya

bayi, dan blasphemies yang dilakukan terhadap namanya;

dan bahawa dia akan shew kebencian Nya terhadap orang yang zalim itu.

{8:5} kini apabila Maccabeus telah syarikatnya tentang beliau,

Beliau tidak boleh menjadi Samat oleh heathen ini: untuk mendapat kemurkaan

Tuhan telah bertukar menjadi rahmat.

Oleh kerana itu {8:6} dia datang pada secara mengejut, dan dibakar sehingga bandar-bandar

dan bandar-bandar, dan sampai ke tangan beliau di commodious

tempat-tempat, dan mengatasi dan meletakkan ke penerbangan tiada jumlah kecil

musuh-musuh beliau.

{8:7} tetapi Khas mengambil kesempatan dia malam untuk

percubaan itu mesyuarat di-Raja, demikian rupa yang buah kesucian beliau

adalah mengembangkan setiap tempat.

{8:8} apabila Philip menyaksikan bahawa lelaki ini meningkat sedikit

dan sedikit, dan perkara-perkara yang meraih dengannya masih lagi dan

lagi, dia menulis kepada Ptolemeus, Gabenor Celosyria

dan Phenice, menghasilkan lebih banyak bantuan untuk hal-hwal Raja.

{8:9} maka dengan serta-merta memilih Nicanor anak

Patroclus, salah seorang rakannya yang khas, beliau dihantar kepadanya tanpa

kurang daripada dua puluh ribu semua negara di bawah dia, akar

Keluar golongan seluruh orang-orang Yahudi; dan dengannya dia

menyertai Gorgias kapten, yang dalam hal-hal peperangan telah

pengalaman yang hebat.

{8:10} jadi Nicanor telah membuat wang begitu banyak

tawanan Yahudi, seperti harus membiayai penghormatan dua seribu bakat, iaitu Raja untuk membayar kepada orang-orang Rom.

{8:11} karena dengan serta-merta beliau dihantar ke bandar-bandar di atas

di pantai Laut, mengisytiharkan jualan tawanan Yahudi, dan menjanjikan bahawa mereka harus mempunyai fourscore dan sepuluh badan-badan

bagi satu bakat, tidak mengharapkan membalas dendam yang ikut kepadanya dari Tuhan yang Maha Kuasa.

{8:12} sekarang Bilakah perkataan dibawa kepada Judas daripada

Nicanor yang akan datang, dan beliau telah disampaikan kepada orang-orang yang

dengan dia yang tentera di tangan,

{8:13} mereka yang takut, dan dipercayai keadilan daripada Allah, melarikan diri, dan disampaikan sendiri dari sini.

{8:14} orang lain menjual apa yang mereka telah ditinggalkan, dan withal

besought Tuhan untuk membebaskan mereka, dijual oleh orang-orang jahat

Nicanor sebelum mereka bertemu bersama-sama:

{8:15} dan jika bukan untuk sakes mereka sendiri, namun bagi yang

waad yang beliau telah membuat dengan Datuk nenek mereka, dan untuk Suci beliau

dan demi nama gemilang, yang mana mereka telah dipanggil.

{8:16} jadi Maccabeus dipanggil orang-orangnya bersama-sama kepada yang

Bilangan enam ribu, dan meneguhkan mereka tidak ditimpa dengan keganasan musuh ataupun takut besar pelbagai heathen, yang datang salah terhadap mereka; tetapi untuk melawan manfully,

{8:17} dan untuk menetapkan sebelum mata mereka kecederaan itu bahawa mereka

zalim telah dilakukan di tempat yang Suci, dan pengendalian kejam

bandar, pendaftarannya mereka membuat sebuah melihatmu, dan juga di

mengambil dari kerajaan nenek moyang mereka:

{8:18} untuk mereka, berkata beliau percaya senjata mereka dan

keberanian; tetapi keyakinan kami dalam yang Maha Kuasa yang pada satu

Beck boleh campakkan ke bawah kedua-dua mereka yang datang melawan kami, dan

juga semua dunia.

{8:19} Selain itu, beliau menceritakan tontonan TV kepada mereka membantu apa

nenek moyang mereka telah ditemui, dan bagaimana ia telah dihantar,

Apabila di bawah Sennacherib seratus untuk fourscore dan lima ribu terbunuh dalam kemalangan.

{8:20} dan dia memberitahu mereka tentang pertempuran bahawa mereka telah di

Babylon dengan Galatians tersebut, bagaimana mereka datang tetapi lapan

ribu dalam semua urusan, dengan empat ribu

Megleno-Romania, dan yang Megleno-Romania yang bingung,

ribu lapan yang dimusnahkan untuk seratus dua puluh

ribu kerana bantuan yang mereka dari syurga, dan

Jadi menerima harta rampasan yang besar.

{8:21} maka Bilakah beliau telah membuat mereka berani dengan ini

perkataan-perkataan dan bersedia mati untuk undang-undang dan negara, beliau

tenteranya dibahagikan menjadi empat bahagian;

{8:22} dan menyertai dengan diri saudara-saudara sendiri, pemimpin

Setiap band, wit Simon, dan Yusuf, dan Jonathan,

memberikan setiap satu lima belas ratus lelaki.



{8:23} juga beliau dilantik Eleazar untuk membaca Kitab Suci: dan apabila dia telah diberikan kepada mereka ini kami, bantuan

Tuhan; sendiri mengetuai kumpulan pertama,

{8:24} dan dengan bantuan yang Maha Kuasa yang mereka membunuh di atas

Sembilan ribu musuh-musuh mereka, dan parah dan maimed yang sebahagian Nicanor yang menjadi tuan rumah, dan jadi meletakkan semua untuk penerbangan;

{8:25} dan mengambil wang mereka yang datang untuk membelinya, dan

diusahakan mereka jauh: tetapi kekurangan masa mereka kembali:

## **Laman 2 Maccabees 684**

{8:26} kerana ia adalah hari sebelum hari Sabat, dan oleh itu mereka tidak lagi akan mengikuti mereka.

{8:27} apabila mereka telah berkumpul perisai mereka bersama-sama,

dan musuh-musuh mereka, rosak mereka menduduki diri mereka tentang

hari Sabat, menghasilkan melebihi pujian dan terima kasih kepada yang

Tuhan, yang telah dipelihara mereka kepada hari itu, iaitu dalam

bermula dari rahmat distilling kepada mereka.

{8:28} dan selepas hari Sabat, apabila mereka telah menyerahkan sebahagian daripada

Harta rampasan kepada maimed, dan Janda, dan anak-anak yatim di

saki-baki mereka dibahagikan di antara diri sendiri dan hamba mereka.

{8:29} apabila ini telah dilakukan, dan mereka telah membuat suatu

doa yang biasa, mereka besought Tuhan Mengasihani kepada boleh diselaraskan dengan hamba-Nya selama-lamanya.

{8:30} Moreover orang-orang yang dengan Timotheus dan Bacchides, yang berperang melawan mereka, mereka membunuh melebihi

dua puluh ribu dan ia juga sangat mudah mendapat tinggi dan kuat,

dan dibahagikan sesama sendiri banyak harta rampasan yang banyak, dan dibuat

dalam maimed, anak-anak yatim, balu, Ya, dan golongan tua juga, sama

dalam harta rampasan dengan diri mereka sendiri.

{8:31} dan apabila mereka telah dikumpul perisai mereka bersama-sama, mereka meletakkan mereka semua berhati-hati dalam mudah tempat-tempat, dan peninggalan harta rampasan mereka dibawa ke Jerusalem.

{8:32} mereka juga membunuh Philarches, orang yang zalim itu, yang telah berkhidmat dengan Timotheus, dan telah menghampakan orang-orang Yahudi banyak cara.

{8:33} tambahan lagi pada masa tertentu yang mereka memelihara hari raya itu untuk kemenangan itu di negara mereka, mereka membakar Callisthenes, yang telah

membakar atas pintu-pintu Suci, yang telah melarikan diri ke dalam sebuah rumah kecil;

dan supaya diterimanyabertemu ganjaran bagi pencerobohan itu.

{8:34} untuk Nicanor bahawa tempahan ungracious, yang telah membawa seribu peniaga untuk membeli orang-orang Yahudi,

{8:35} Baginda melalui bantuan Tuhan dibawa turun

oleh mereka, iaitu siapa yang dibuat-kurangnya akaun; dan meletakkan

pakaian beliau gemilang, dan melaksanakan syarikatnya, dia datang

seperti seorang hamba membawa melalui midland kepada Antioch

Setelah cek tak laku sangat-sangat hebat, untuk itu tuan rumah beliau telah musnah.

{8:36} maka beliau, yang membawa kepadanya untuk menjelaskan kepada pihak

Orang-orang Rom penghormatan mereka melalui amil di Baitulmuqaddis, memberitahu

di luar negara, bahawa orang-orang Yahudi telah Allah berperang untuk mereka, dan

oleh itu mereka tidak dapat sakit, kerana mereka diikuti dengan undang-undang yang dia berikan kepada mereka.

{9:1} tentang masa itu didatangkan Antiochus cek tak laku Keluar

negara Parsi

{9:2} untuk beliau telah memasuki bandar dipanggil Persepolis, dan

kira-kira untuk merompak kuil, dan untuk memegang bandar; mana mengendalikan pelbagai untuk mempertahankan diri mereka dengan

senjata mereka yang meletakkan mereka untuk penerbangan; dan jadi ia berlaku, yang

Kembali Antiochus yang meletakkan penerbangan daripada penduduk

dengan malu.

{9:3} kini apabila beliau datang ke Ecbatane, berita telah dibawa

kepadanya apa yang telah berlaku kepada Nicanor dan Timotheus.

{9:4} kemudian bengkak dengan kemarahan. dia berfikir untuk membalas dendam

atas orang-orang Yahudi serta kehinaan dilakukan kepada-Nya oleh orang-orang yang

menjadikan dia melarikan diri. Oleh itu diperintahkan beliau chariotman beliau untuk

memandu tanpa berhenti, dan untuk perjalanan, penghantaran dengan

hukum Allah yang sekarang mengikutinya. Untuk dia berucap dengan bangganya di semacam ini, bahawa dia akan datang ke Jerusalem dan

menjadikannya tempat menanam yang biasa orang-orang Yahudi.

{9:5} tetapi the Tuhan Maha Kuasa, yang Allah dari Isreal, smote

dia dengan wabak yang tidak boleh diubati dan tidak dapat dilihat: atau sebaik sahaja beliau

bercakap kata-kata, sakit usus yang

remediless datang kepadanya, dan sakit seksaan dalaman

Bahagian-bahagian;

{9:6} dan bahawa tempahan adil: untuk beliau telah diseksa lain lelaki usus dengan seksaan yang banyak dan pelik.

{9:7} Howbeit beliau apa-apa pada semua berhenti dari Beliau bercakap besar,

tetapi masih dipenuhi dengan bangga, bernafas keluar api kemarahan beliau

terhadap orang-orang Yahudi, dan pemerintah untuk haste perjalanan: tetapi

la datang kepada Pas bahawa beliau jatuh dari kereta kuda itu, dibawa

airnya; supaya setelah kejatuhan sakit, Semua ahli-ahli Nya badan telah banyak pained.

{9:8} dan dengan itu beliau bahawa sedikit afore fikir beliau mungkin

arahan gelombang laut, (jadi proud adalah dia luar dalam keadaan manusia) dan menimbang pergunungan tinggi satu baki, kini ke atas tanah, dan dibawa ke sebuah

horselitter, shewing sebagainya kepada semua kuasa nyata Allah.

{9:9} supaya cacing meningkat keluar dari tubuh orang ini manusia yang zalim, dan whiles dia hidup dalam kesedihan dan kesakitan, beliau

daging jatuh pergi, dan filthiness bau Nya adalah noisome kepada semua Angkatan tenteranya.

{9:10} dan lelaki itu, yang dianggap sedikit afore dia boleh sampai ke bintang-bintang di syurga, manusia tidak dapat bertahan untuk membawa

bagi beliau mengungkapkan bau.

{9:11} di sini oleh yang demikian, sedang dilanda, beliau mula meninggalkan

bangga Nya, dan untuk datang kepada pengetahuan tentang dirinya

dengan azab Allah, kesakitan semakin meningkat setiap masa.

{9:12} dan Bilakah dia boleh tidak mematuhi nya sendiri

bau, beliau berkata kata-kata ini, ia bertemu ke tertakluk kepada

Tuhan, dan bahawa seorang lelaki yang mayat bangga menyangka

dirinya jika dia Tuhan.

{9:13} orang ini fasik juga bersumpah kepada Tuhan,  
yang kini tiada lagi akan rahmat kepadanya, berkata oleh itu,  
{9:14} bahawa bandar Suci (di mana beliau akan di  
tergesa-gesa untuk meletakkan ia walaupun dengan tanah, dan  
untuk menjadikannya satu

biasa buryingplace,) dia akan menetapkan bebas:

{9:15} dan menyentuh Yahudi yang mana beliau telah dinilai  
tidak layak begitu banyak untuk dikebumikan, tetapi dapat  
dibuang keluar dengan

anak-anak mereka untuk dilahap berkebumun dan binatang liar  
dia akan menjadikan mereka semua sama kepada rakyat  
Athens:

{9:16} dan Kuil Suci, yang sebelum beliau telah rosak,  
Beliau akan garnish dengan sebagai Hadiah, dan ambil semula  
semua Suci

kapal-kapal dengan lebih banyak, dan daripada hasil sendiri  
membiayai

caj kepunyaan pengorbanan:

{9:17} Ya, dan bahawa juga dia akan menjadi seorang Yahudi  
sendiri,

dan pergi melalui semua dunia yang diduduki, dan  
mengisytiharkan



kuasa Allah.

{9:18} tetapi semua ini sakit beliau akan tidak turut: untuk yang hanya hukum Allah telah datang kepadanya: oleh itu

## **Maccabees 685 Laman 2**

despairing kesihatan beliau, beliau menulis kepada orang-orang Yahudi dalam Surat

jamin, mengandungi bentuk doa yang, selepas

cara ini:

{9:19} Antiochus, Raja dan Gabenor, kepada orang-orang Yahudi yang baik

rakyatnya wisheth banyak kegembiraan, kesihatan dan kemakmuran:

{9:20} jika kamu dan anak-anak tambang, dan hal-ehwal anda untuk kepuasan anda, saya berikan sangat besar terima kasih kepada Tuhan,

mempunyai harapan saya di syurga.

{9:21} untuk saya, saya adalah lemah, atau lain saya akan mempunyai

teringat Sila maruah anda dan niat kembali Keluar

Parsi, dan dibawa dengan penyakit pedih, saya fikir

la perlu penjagaan untuk Keselamatan bersama semua:

{9:22} tidak distrusting Kesehatan lombong, tetapi mempunyai harapan yang besar

untuk mengelakkan penyakit ini.

{9:23} tetapi mengingati bahawa walaupun ayah saya, pukul berapa

beliau memimpin tentera ke negara yang tinggi. dilantik sebagai seorang

pengganti,

{9:24} akhir itu, jika apa-apa benda yang jatuh contrary ke jangkaan, atau jika apa-apa khabar gembira dibawa yang telah pedih, mereka dan mengetahui kepada siapa yang Negeri adalah

kiri, mungkin tidak bermasalah:

{9:25} lagi, memandangkan bagaimana Putera-putera yang yang

borderers dan jiran kepada syarikat saya menunggu

peluang, dan menjangka apa yang akan menjadi acara tersebut. Aku punya

dilantik anaku Raja Antiochus, mana saya sering melakukan dan commended kepada ramai di antara kamu, bila saya naik ke dalam

Provinsi-provinsi yang tinggi; yang mana saya telah menulis seperti followeth:

{9:26} maka saya berdoa dan memohon kepada pihak anda untuk mengingati dalam

faedah-faedah yang saya telah lakukan kepada kamu secara am dan khas,

dan setiap lelaki akan masih setia kepada saya dan anak saya.

{9:27} akulah yang memujuk yang beliau memahami fikiran saya

akan baik dan telah melapangkan masa memberi pulangan kepada keinginan anda.

{9:28} maka pembunuh dan blasphemmer yang mengalami

Tempahan parah, kerana beliau entreated lelaki lain, jadi meninggal dunia beliau yang

mati sengsara dalam sebuah negara yang pelik di pergunungan.

{9:29} dan Philip, yang pernah dibesarkan bersamanya, dibawa dari badannya, yang juga takut anak kepada Antiochus pergi ke Mesir untuk Ptolemeus Philometor.

{10:1} kini Maccabeus dan syarikatnya, Tuhan membimbing mereka, pulih kuil dan bandar:

{10:2} tetapi altars yang heathen yang telah membina di dalam Buka jalan, dan juga chapels, mereka ditarik ke bawah.

{10:3} dan setelah dibersihkan kuil mereka membuat satu lagi

mazbah, dan batu-batu yang menarik mereka mengambil api dari mereka, dan

ditawarkan berkorban selepas dua tahun, dan dinyatakan Kemenyan, dan

lampu-lampu, dan shewbread.

{10:4} apabila yang telah dilakukan, mereka pun jatuh flat, dan besought Tuhan yang mereka mungkin datang lagi ke dalam apa-apa

masalah-masalah; tetapi jika mereka berdosa apa-apa terhadapnya, dia

dirinya akan chasten mereka dengan rahmat, dan bahawa mereka

mungkin tidak dapat dihantar kepada kufur dan barbarous Pertubuhan Bangsa-bangsa.

{10:5} kini atas pada hari yang sama bahawa orang-orang asing mencabuli barang kuil, pada hari yang sama ia telah dibersihkan sekali lagi, walaupun 5 dan 20 haribulan pada bulan yang sama, Itulah Casleu.

{10:6} dan mereka memelihara lapan hari dengan gladness, seperti dalam

perayaan tabernacles, mengingati bahawa tidak lama afore

mereka mengadakan perayaan tabernacles, jika orang yang mereka

merayau di pergunungan dan jerumun seperti binatang.

{10:7} oleh kerana itu mereka terdedah cawangan, dan boughs adil, dan

sawit juga, dan sang Zabur kepada-Nya yang dikurniakan kepada mereka

kejayaan yang cemerlang dalam pembersihan tempat beliau.

{10:8} mereka wajihkan juga oleh undang-undang biasa dan dekri, bahawa setiap tahun hari tersebut hendaklah disimpan untuk di

seluruh negara Yahudi.

{10:9} dan ini adalah penghujung Antiochus, dipanggil

Epiphanes.

{10:10} kini kami akan mengisytiharkan tindakan Antiochus

Eupator, yang merupakan anak lelaki yang zalim ini, pengumpulan

secara ringkas bencana peperangan.

{10:11} sehingga apabila dia telah datang ke Mahkota, beliau menetapkan satu

Lysias dalam hal ehwal alam beliau, dan melantik beliau beliau

Gabenor Ketua Celosyria dan Phenice.

{10:12} untuk Ptolemeus, yang dipanggil Macron, memilih sebaliknya untuk berlaku adil kepada orang-orang Yahudi untuk yang salah yang telah telah dilakukan kepada mereka, berusaha untuk meneruskan keamanan dengan mereka.

{10:13} mana dituduh kawan-kawan di king's sebelum Eupator, dan dipanggil pengkhianat pada setiap perkataan kerana beliau telah meninggalkan Cyprus, yang Philometor telah dilakukan kepada-Nya, dan berlepas ke Antiochus Epiphanes, dan melihat bahawa dia dalam ada tempat yang mulia, beliau adalah sangat digalakkan, bahawa dia diracuni dirinya dan meninggal dunia.

{10:14} tetapi apabila Gorgias adalah Gabenor memegang, beliau askar-askar yang diupah dan bermaya perang secara berterusan dengan orang-orang Yahudi:

{10:15} dan therewithall Idumeans, sebelum mendapat ke tangan mereka yang commodious memegang, memelihara orang-orang Yahudi

diduduki dan menerima orang-orang yang telah dibuang negeri dari

Baitulmuqaddis, mereka pergi kira-kira untuk menyuburkan perang.

{10:16} maka mereka yang dengan Maccabeus

doa, dan besought Tuhan yang beliau akan mereka

Pembantu; dan jadi mereka berlari dengan keganasan semasa memegang dengan kuat

daripada Idumeans,

{10:17} dan menyerang mereka kuat, mereka menang dalam

memegang, dan disimpan segala yang fought atas dinding, dan membunuh

Semua itu jatuh ke tangan mereka, dan membunuh tidak kurang daripada dua puluh

seribu.

{10:18} dan kerana tertentu, yang tidak kurang daripada sembilan

ribu telah melarikan diri bersama-sama ke dalam Istana dua yang sangat kuat,

Setelah semua cara perkara-perkara yang mudah untuk mengekalkan pengepungan

{10:19} Maccabeus meninggalkan Simon dan Yusuf, dan Zaccheus

Selain itu, dan mereka yang bersama dengannya, semuanya, yang telah cukup untuk

keponglah mereka, dan tempat berlepas dirinya kepada orang-orang yang

lebih diperlukan pertolongan-Nya.

{10:20} kini mereka yang yang telah dengan Simon, sedang mendahului dengan

covetousness, telah dipujuk untuk wang melalui tertentu

### **Laman 2 Maccabees 686**

orang-orang yang berada di Istana, dan mengambil tujuh puluh ribu

drachms, dan janganlah ada di antara mereka melarikan diri.

{10:21} tetapi apabila diceritakan Maccabeus apa telah dilakukan,

Beliau dipanggil Gabenor rakyat bersama-sama, dan dituduh

orang-orang lelaki, bahawa mereka telah dijual saudara-saudara mereka untuk Wang, dan

menetapkan musuh-musuh mereka yang bebas untuk memerangi mereka.

{10:22} sehingga beliau membunuh orang-orang yang ditemui berfikiran positif!, dan

dengan serta-merta mengambil dua istana-istana.



{10:23} dan mempunyai kejayaan yang cemerlang dengan senjatanya di semua

perkara-perkara yang dia telah mengambil di tangan, dia membunuh dalam memegang dua yang lebih daripada dua puluh ribu.

{10:24} kini Timotheus, siapa orang-orang Yahudi telah mengatasi

sebelum ini, apabila beliau telah dikumpul sebilangan besar asing

Tentera dan kuda daripada Asia tidak beberapa, datang seolah-olah dia

akan mengambil Jewry oleh pasukan lengan.

{10:25} tetapi apabila dia menarik berhampiran, mereka yang dengan

Maccabeus berpaling diri mereka untuk berdoa kepada Tuhan, dan

ditabur bumi atas kepala mereka, dan girded zuriat mereka dengan

sackcloth,

{10:26} dan jatuh ke bawah di kaki gunung di altar, dan

besought dia untuk belas kasihan kepada mereka, dan menjadi musuh kepada

musuh-musuh mereka, dan untuk adversary kepada mereka segala yang di

undang-undang declareth.

{10:27} sehingga selepas Solat mereka mengambil senjata mereka, dan

pergi lebih jauh dari Bandar: dan Bilakah mereka menarik dengan

musuh-musuh mereka, mereka memelihara dengan sendirinya.

{10:28} kini matahari yang baru meningkat, mereka menyertai kedua-duanya

bersama-sama; satu bahagian yang mempunyai bersama-sama dengan kebaikan mereka mereka

berlindung juga kepada Tuhan bagi ikrar kejayaan mereka dan

kemenangan: sisi lain yang menjadikan mereka pemimpin kemarahan pertempuran mereka

{10:29} tetapi apabila pertempuran waxed kukuh, tiada muncul

kepada musuh-musuh dari langit lima comely lelaki atas

Kuda, bridles emas dan dua daripada mereka mendahului orang-orang Yahudi,

{10:30} dan mengambil Maccabeus betwixt mereka, dan dilindungi

kepadanya pada setiap sisi senjata, dan terus dia selamat, tetapi ditembak

lightnings terhadap musuh-musuh dan anak panah: supaya menjadi

tertunduk dengan buta, dan penuh dengan masalah, merekalah dibunuh.

{10:31} dan tiada telah dibunuh di footmen dua puluh ribu dan lima ratus, dan enam ratus berkuda.

{10:32} untuk Timotheus dirinya, dia melarikan diri ke dalam yang sangat

kuat tahan, dipanggil Gawra, di mana Chereas adalah Gabenor.

{10:33} tetapi mereka yang dengan Maccabeus orang yang mengepung

terhadap Kubu courageously empat hari.

{10:34} dan mereka yang dalam, mempercayai kepada kekuatan

tempat, blasphemed sangat kamu, dan memperkatakan jahat kata-kata.

{10:35} Walau bagaimanapun setelah hari kelima awal dua puluh

lelaki muda Syarikat Maccabeus', radang dengan kemarahan

kerana blasphemies, diserang di dinding yang waras, dan

dengan keberanian yang garang yang membunuh segala yang mereka bertemu withal.

{10:36} orang lain begitu juga menaik selepas mereka,  
pelancong sementara mereka

telah busied dengan mereka yang dalam, dibakar Menara,  
kindling kebakaran dibakar blasphemers yang hidup; dan lain-  
lain

patah terbuka pintu-pintu, dan, setelah menerima di seluruh di  
Tentera, mengambil bandar,

{10:37} dan Timotheus, yang telah bersembunyi di tertentu  
lubang, dan Chereas saudaranya, dengan Apollophanes.

{10:38} apabila ini telah dilakukan, mereka memuji Tuhan  
dengan

Zabur dan kesyukuran, yang telah melakukan perkara yang  
begitu besar

Israel, dan memberikan mereka kemenangan.

{11:1} tidak lama selepas Lysias, king's pelindung dan  
sepupu, yang juga diuruskan hal ehwal, mengambil melakarkan  
sakit

bagi perkara-perkara yang telah dilakukan.

{11:2} dan apabila beliau telah dikumpul kira-kira fourscore  
ribu dengan semua berkuda, dia datang terhadap orang-orang  
Yahudi,

berfikir untuk menjadikan bandar tempat tinggal untuk bangsa-bangsa lain,

{11:3} dan membuat keuntungan sebanyak kuil, pada yang lain chapels heathen itu, dan untuk menetapkan dalam kepaderian jualan

setiap tahun:

{11:4} tidak sama sekali memandangkan kuasa Allah tetapi puffed

naik dengan sepuluh ribu footmen beliau, dan beliau beribu-ribu

berkuda dan gajah fourscore beliau.

{11:5} sehingga beliau datang ke Judea, dan menarik berdekatan dengan Bethsura,

yang adalah sebuah bandar yang kukuh, tetapi jauh dari Baitul Maqdis kira-kira

furlongs lima, dan dia mengepung sakit kepada ia.

{11:6} kini apabila mereka yang dengan Maccabeus mendengar

Dia pula memegang, mereka dan semua orang yang mempunyai

merintih dan menangis besought Tuhan yang beliau akan menghantar

malaikat yang baik untuk menyelamatkan Israel.

{11:7} kemudian Maccabeus dirinya terlebih dahulu mengambil senjata,

exhorting yang lain bahawa mereka akan jeopard diri sendiri

bersama-sama dengannya untuk membantu saudara-saudara mereka: supaya mereka pergi ke

bersama-sama dengan minda yang bersedia.

{11:8} dan kerana mereka di Jerusalem, ada muncul

sebelum mereka Menunggang salah satu dalam pakaian putih, gegaran itu

perisai emas.

{11:9} maka mereka memuji Tuhan Mengasihani semua bersama-sama,

dan mengambil hati, demikian rupa yang mereka tidak bersedia sahaja untuk

melawan dengan lelaki, tetapi dengan binatang yang paling kejam, dan untuk menembusi

melalui dinding besi.

{11:10} maka mereka berarak ke hadapan dalam perisai mereka,

mempunyai Pembantu untuk dari langit: kerana Tuhan lagi Mengasihani

kepada mereka

{11:11} dan memberi sesuatu pertuduhan atas musuh-musuh mereka seperti

singa, mereka membunuh footmen sebelas ribu, dan enam belas

ratus berkuda, dan meletakkan semua yang lain untuk penerbangan.

{11:12} ramai di antara mereka juga yang cedera melarikan diri

bogel; dan Lysias dirinya sendiri yang melarikan diri dari shamefully, dan sebagainya

melarikan diri.

{11:13} yang, kerana beliau seorang lelaki yang berakal, lakonan

dengan dirinya kehilangan apa yang telah dia, dan mengingati bahawa di

Ibrani mungkin tidak dapat diatasi, kerana Allah yang Maha Kuasa

membantu mereka, beliau dihantar kepada mereka,

{11:14} dan memujuk mereka bersetuju dengan sewajarnya

syarat-syarat, dan berjanji bahawa beliau akan memujuk Raja

## **Maccabees 687 Laman 2**

dia mesti keperluan menjadi rakan kepada mereka.

{11:15} kemudian Maccabeus berkenan semua yang Lysias

dikehendaki, sedang berhati-hati untuk kebaikan bersama; dan apa-apa

Maccabeus menulis kepada Lysias mengenai Yahudi, Raja yang diberikan itu.

{11:16} kerana terdapat Surat-surat yang ditulis kepada orang-orang Yahudi dari

Lysias prosedur: Lysias kepada orang-orang Yahudi

sendeth ucapan:

{11:17} John dan Absalom, yang diutuskan dari anda,

menyampaikan petisyen itu ditandatangani, dan membuat permintaan untuk

prestasi kandungan daripadanya.

{11:18} maka perkara-perkara soever telah bertemu untuk

dilaporkan kepada Raja, saya telah mengisytiharkan mereka, dan dia telah

diberikan sebanyak yang mungkin.

{11:19} dan jika kemudian kamu akan memastikan kamu setia kepada yang

Negeri, selepas ini juga saya akan berusaha untuk menjadi satu cara untuk anda

baik.

{11:20} tetapi butir-butir yang diberi perintah untuk



ini dan yang lain yang datang dari saya, untuk komune dengan anda.

{11:21} tambang ye baik. Dalam seratus dan lapan dan n tahun, empat dan 20 hari bulan Dioscorinthius.

{11:22} kini Surat Raja terkandung perkataan ini:

Raja Antiochus kepada saudaranya Lysias sendeth ucapan:

{11:23} kerana bapa kita diterjemahkan kepada Tuhan-Tuhan, kami

akan adalah, bahawa mereka yang berada di dalam alam kami hidup secara senyap-senyap, yang tiap-tiap

salah satu boleh menghadiri atas hal-ehwal dirinya sendiri.

{11:24} kami memahami juga bahawa orang-orang Yahudi tidak akan

memberi kebenaran kepada ayah kami, untuk dibawa kepada adat

Bangsa-bangsa lain, tetapi sebaliknya telah menyimpan cara mereka sendiri

tinggal: bagi yang menyebabkan mereka memerlukan kita, bahawa kita

harus menderita mereka untuk hidup selepas undang-undang mereka sendiri.

{11:25} wherefore minda kita adalah, bahawa negara ini hendaklah dibuat secara

lain, dan kita telah ditentukan untuk mengambil semula kuil mereka,

yang mereka boleh hidup mengikut adat mereka nenek moyang.

{11:26} engkau shalt berbuat baik itu untuk menghantar kepada mereka,

dan memberi mereka keamanan, yang Bilakah ia disahkan bebas daripada kami

fikiran, mereka bolehlah keselesaan yang baik, dan pernah pergi Penarik

mengenai hal-ehwal mereka sendiri.

{11:27} dan Surat Raja kepada bangsa itu

Orang-orang Yahudi adalah selepas cara ini: Antiochus Raja sendeth

Ucapan kepada Majlis, dan seluruh orang-orang Yahudi:

{11:28} jika kamu tambang juga, kita mempunyai hasrat kami; kita akan juga di

Kesihatan yang baik.

{11:29} Menelaus diisytiharkan kepada kita, bahawa keinginan anda adalah

pulang ke rumah, dan untuk mengikuti perniagaan anda sendiri:

{11:30} wherefore mereka yang akan bertolak hendaklah mempunyai Peti Deposit Keselamatan

tingkah laku hingga ke hari pertiga puluh Xanthicus dengan keselamatan.

{11:31} dan orang-orang Yahudi akan menggunakan sendiri jenis daging

dan undang-undang, seperti dahulu; dan tiada suatu pun cara cara

hendaklah dicabul untuk perkara-perkara yang ignorantly lakukan.

{11:32} saya telah dihantar juga Menelaus, yang dia mungkin selesa

anda.

{11:33} tambang ye baik. Di dalam seratus empat puluh dan delapan

tahun, dan pada hari kelima belas bulan Xanthicus.

{11:34} the Rom juga menghantar kepada mereka Surat

mengandungi kata-kata: Quintus Memmius dan Titus

Manlius, Duta Rom, menghantar ucapan kepada

orang-orang Yahudi.

{11:35} apa-apa Lysias sepupu Raja telah

diberikan, oleh itu kami juga adalah hati.

{11:36} tetapi menyentuh perkara-perkara itu seperti dia dinilai untuk menjadi

dirujuk kepada Raja, selepas kamu telah dinasihatkan daripadanya, menghantar satu

dengan serta-merta, bahawa kita boleh mengisytiharkan sebagai ia adalah mudah untuk anda:

bagi kita sekarang akan Antioch.

{11:37} itu menghantar beberapa dengan kelajuan, bahawa kita boleh

tahu apa fikiran anda.

{11:38} perpisahan. Seratus ini dan lapan dan n

tahun, hari kelima belas bulan Xanthicus.

{12:1} apabila waad ini dibuat, Lysias pergi

kepada Raja, dan orang Yahudi tentang penternakan mereka.

{12:2} tetapi governours di beberapa tempat,

Timotheus, dan Apollonius anak Genneus, juga

Hieronimus, dan Demophon, dan di sisi mereka Nicanor dalam

Gabenor Cyprus, akan mengalami mereka akan tenang dan

hidup dengan aman.

{12:3} orang-orang yang Joppa juga tidak apa-apa Surat Ikatan derhaka untuk:

mereka berdoa orang-orang Yahudi yang dwelt antara mereka untuk pergi dengan mereka

isteri-isteri dan anak-anak ke dalam bot-bot yang mereka telah disediakan,

seolah-olah mereka telah bererti mereka tidak cedera.

{12:4} yang diterima itu menurut umum

SK bandar, sebagai berkeinginan untuk hidup dengan aman, dan

mengesyaki apa-apa: tetapi Bilakah mereka telah pergi ke hadapan ke dalam

mendalam, mereka lemas tidak kurang daripada dua ratus daripada mereka.

{12:5} Judas apabila mendengar kekejaman ini dilakukan kepada beliau

teman senegeri, baginda telah menitahkan orang-orang yang bersama dengannya, semuanya untuk

menjadikan mereka bersedia.

{12:6} dan panggilan atas Tuhan Hakim soleh, beliau

datang terhadap pembunuh tersebut daripada saudara-saudara beliau, dan dibakar dalam

berlindung di waktu malam, dan menyediakan bot-bot pada Bomba, dan orang-orang yang melarikan diri

thither beliau membunuh.

{12:7} apabila bandar adalah menutup, ia pergi

ke belakang, seolah-olah dia kembali semula kepada akar keluar daripada mereka yang

Bandar Joppa.

{12:8} tetapi Bilakah beliau mendengar bahawa Jamnites yang telah berfikiran

untuk melakukan dengan cara kepada orang-orang Yahudi yang dwelt di kalangan mereka,

{12:9} dia datang atas Jamnites itu juga waktu malam, dan menetapkan

kebakaran di premis dalam syurga dan tentera laut, supaya cahaya api

dilihat di Jerusalem dua ratus empat puluh furlongs off.

{12:10} sekarang Bilakah, mereka telah pergi dari thence Sembilan

furlongs dalam perjalanan mereka ke arah Timotheus, tidak kurang daripada

lima ribu orang berjalan kaki dan berkuda lima ratus dalam Berbunyi ditetapkan kepadanya.

### **Laman 2 Maccabees 688**

{12:11} mana Jadilah dalam pertempuran yang sangat sakit; tetapi

Judas' sampingan dengan bantuan Allah mendapat kemenangan; supaya di

Pertama daripada Saudi, mengatasi, besought Judas bagi keamanan, menjanjikan kedua-dua untuk memberinya lembu, dan untuk kesenangan

Dia sebaliknya.

{12:12} kemudian Judas, berfikir Sesungguhnya bahawa mereka akan

menguntungkan dalam banyak perkara, mereka diberi ketenangan: mana

mereka berjabat tangan, dan oleh itu mereka pergi ke khemah-khemah mereka.

{12:13} dia pergi juga buat jambatan tertentu

bandar yang kuat, iaitu kira-kira dipagari dengan dinding, dan didiami oleh orang-orang divers negara; dan nama itu adalah Caspis.

{12:14} tetapi mereka yang berada di dalamnya melaksanakan Amanah tersebut dengan

kekuatan dinding dan peruntukan victuals, bahawa mereka berkelakuan diri rudely ke arah mereka yang dengan

Judas, susur dan blaspheming, serta menggunakan perkataan itu sebagai

telah tidak bercakap.

{12:15} karena Judas dengan syarikatnya, memanggil

Tuhan besar dunia, yang tanpa rams atau enjin yang

Perang pula membaling ke Jericho masa Joshua, memberi satu serangan sengit terhadap dinding,

{12:16} dan mengambil bandar dengan kehendak Allah, dan dibuat

unspeakable penyembelihan, demikian rupa yang furlongs Tasik dua

luas berhampiran bersebelahan thereunto, telah dipenuhi sepenuhnya, dilihat

berjalan dengan darah.

{12:17} kemudian telah meninggalkan mereka jauh dari situ tujuh ratus

dan lima puluh furlongs, dan datang ke Characa kepada orang-orang Yahudi yang

dipanggil Tubieni.

{12:18} tetapi bagi Timotheus, mereka mendapati beliau tidak di dalam

Tempat: untuk sebelum beliau telah dihantar apa-apa benda, mendiang meninggal dunia

dari thence, setelah meninggalkan satu garison sangat kuat yang tertentu

pegang.

{12:19} howbeit Dositheus dan Sosipater, yang daripada



Kapten Maccabeus', pergi ke hadapan, dan membunuh orang-orang yang

Timotheus telah ditinggalkan di dalam kubu, melebihi sepuluh ribu orang.

{12:20} dan Maccabeus adalah tenteranya oleh band, dan

Tetapkan ke atas Kumpulan dan menentang Timotheus, yang telah tentang dia. lelaki untuk seratus dan dua puluh ribu kaki, dan dua ribu dan lima ratus berkuda.

{12:21} sekarang Bilakah Timotheus mempunyai pengetahuan tentang Judas'

datang, dia menghantar wanita dan kanak-kanak dan lain-lain

Ruang kepada sebuah Kubu yang dinamakan Carnion: bandar ialah

sukar untuk mengepung, dan tidak selesa untuk datang kepada, oleh sebab itu

straitness semua tempat.

{12:22} tetapi apabila datang kumpulannya pertama Judas di sisi, yang

musuh-musuh, telah smitten dengan ketakutan dan keganasan melalui yang

muncul Nya yang sentiasa melihat semua perkara, melarikan diri dari amain, salah satu

berjalan ke dalam cara ini, satu lagi dengan cara itu, jadi seperti yang mereka telah

sering menyakiti orang-orang mereka sendiri, dan terluka dengan keadilan

pedang mereka sendiri.

{12:23} Judas juga adalah sangat bersungguh-sungguh dalam mengejar mereka,

membunuh orang-orang fasik wretches, mana dia membunuh kira-kira tiga puluh

seribu lelaki.

{12:24} lebih-lebih lagi Timotheus dirinya jatuh ke dalam tangan

Dositheus dan Sosipater, siapa dia besought dengan banyak

kraf untuk membiarkan dia pergi dengan hidupnya, kerana dia mempunyai ramai kawan yang

Ibu-bapa orang-orang Yahudi, dan saudara-saudara sesetengah daripada mereka, yang, jika

mereka meletakkan dia mati, tidak seharusnya dianggap.

{12:25} apabila ia telah meyakinkan mereka dengan kata-kata yang banyak

bahawa dia akan mengambilnya tanpa menyakiti, mengikut yang

Perjanjian, mereka biarlah dia pergi untuk menjimatkan saudara-saudara mereka.

{12:26} Maccabeus kemudian berarak ke hadapan untuk Carnion, dan

untuk Kuil Atargatis, dan tiada ia membunuh lima dan dua puluh

seribu orang.

{12:27} dan selepas beliau meletakkan untuk penerbangan dan musnah

mereka, Judas dikeluarkan tuan rumah ke arah Ephron, sebuah bandar yang kukuh,

mana Lysias abode, dan sebilangan besar daripada penyelam

Pertubuhan Bangsa-bangsa, dan muda kuat yang disimpan pada dinding, dan

mempertahankan mereka mightily: mana turut besar pemberian

enjin dan Permainan Dart.

{12:28} tetapi Bilakah Judas dan syarikatnya telah diminta

Allah Maha Kuasa, yang dengan kuasanya breaketh kekuatan

musuhnya, mereka menang di bandar, dan membunuh dua puluh dan lima

ribuan daripada mereka yang dalam,

{12:29} dari thence mereka pergi ke Scythopolis, yang

lieth enam ratus furlongs dari Baitul Maqdis,

{12:30} tetapi Bilakah orang-orang Yahudi yang dwelt tiada telah diberikan sebagai keterangan

yang Scythopolitans yang diuruskan terjaga rapi dengan mereka, dan

entreated mereka dimaklumkan pada zaman kesusahan mereka;

{12:31} mereka memberi mereka terima, mereka berhasrat masih mesra kepada mereka: maka mereka datang ke Baitulmuqaddis, di

hari raya dalam minggu yang menghampiri.

{12:32} dan selepas hari raya, dipanggil Pentecost, mereka pergi sebagainya terhadap Gorgias Gabenor Idumea,

{12:33} yang datang dengan lelaki tiga ribu kaki dan empat ratus berkuda.

{12:34} dan ia berlaku yang dalam memerangi mereka bersama-sama dengan

beberapa orang Yahudi telah dibunuh.

{12:35} pada yang Dositheus masa, salah satu Bacenor di Syarikat, yang menunggang, dan seorang lelaki yang kuat, masih atas Gorgias, dan mengambil memegang bajunya menyesarkan kepadanya oleh

berkuat kuasa; dan Bilakah dia akan diambil yang mengutuk manusia yang hidup,

a horseman Thracia datang kepadanya smote off Nya bahu, supaya Gorgias melarikan diri kepada Marisa.

{12:36} kini apabila mereka yang dengan Gorgias telah berjuang lama, dan telah letih, Judas menyeru Tuhan, bahawa beliau akan shew dirinya sebagai Penolong dan pemimpin mereka pertempuran.

{12:37} dan dengan itu dia mula dalam Bahasa sendiri, dan Zabur dinyanyikan dengan suara kuat dan bergegas secara mengejut atas

Lelaki Gorgias', beliau meletakkan mereka untuk penerbangan.

{12:38} jadi Judas berkumpul tuan rumah beliau, dan datang ke bandar

daripada Odollam, dan apabila datang hari ketujuh, mereka sendiri, kerana adat, disimpan hari Sabat di dalam tempat yang sama.

{12:39} dan apabila hari berikut, seperti penggunaan telah, Judas dan syarikatnya yang datang untuk mengambil badan mereka

yang telah dibunuh, dan tanam mereka dengan kaum-kerabat mereka dalam mereka

kubur bapa-bapa.

## **Maccabees 689 Laman 2**

{12:40} kini di bawah kot dari setiap orang yang telah dibunuh mereka mendapati perkara-perkara yang consecrated kepada berhala-berhala daripada Jamnites,

yang adalah dilarang orang-orang Yahudi oleh undang-undang. Maka setiap manusia

melihat bahawa ini adalah punca wherefore mereka telah dibunuh.

{12:41} semua lelaki itu memuji Tuhan, soleh

Hakim yang telah membuka perkara-perkara yang telah bersembunyi,

{12:42} Betook diri kepada solat, dan besought

padanya bahawa dosa yang dilakukan mungkin penuh dimasukkan daripada

mengingati. Di samping itu, bahawa Judas murni meneguhkan orang-orang

untuk menjaga diri mereka daripada dosa, forsomuch kerana mereka melihat sebelum

Mata mereka perkara-perkara yang datang untuk dosa-dosa orang-orang

yang telah dibunuh.

{12:43} dan Bilakah beliau telah membuat satu perjumpaan sepanjang

Syarikat sebanyak dua ribu drachms Perak

beliau dihantar ke Jerusalem agar dosa menawarkan, lakukan di dalamnya

sangat baik dan jujur, kerana baginda menyedari yang

kebangkitan:

{12:44} jika dia telah tidak berharap yang mereka yang telah dibunuh

Sekiranya telah meningkat lagi, ia telah menjadi berlebihan dan sia-sia untuk

berdoa untuk orang mati.

{12:45} dan juga kerana beliau dilihat bahawa Jadilah hebat nikmat yang dibentangkan untuk orang-orang yang meninggal dunia alim, ia adalah Suci untuk dan

pemikiran yang baik. Mana dia membuat penyesuaian pihak mati, bahawa mereka mungkin akan dihantar dari dosa.

{13:1} di dalam seratus empat puluh dan tahun Kesembilan yang diceritakan

Judas yang Antiochus Eupator yang datang dengan besar kuasa ke Judea,

{13:2} dan dengan Nya Lysias pelindung itu, dan Raja Nya Hal Ehwai, salah seorang daripada mereka Grecian yang mempunyai kuasa daripada footmen, untuk seratus dan sepuluh ribu, dan berkuda lima ribu dan tiga ratus, dan gajah dua dan dua puluh, dan tiga ratus kereta kuda bersenjata dengan mata Kail.

Menelaus {13:3} juga menyertai sendiri dengan mereka, dan dengan

dissimulation besar digalakkan Antiochus, tidak untuk yang melindungi negara, tetapi kerana dia fikir perlu dibuat Gabenor.

{13:4} tetapi the King of kings berpindah minda Antiochus' terhadap orang celaka, dan Lysias memaklumkan kepada Raja bahawa manusia ini adalah punca semua kejahatan, supaya Raja

diperintahkan untuk membawa beliau kepada Berea, dan meletakkan dia

kematian, sebagai cara yang terletak di tempat itu.

{13:5} kini tidak berada di tempat itu sebuah Menara lima puluh cubits

tinggi, penuh dengan abu mayat, dan ia mempunyai pusingan instrumen yang terakhir



sampingan setiap digantung ke bawah ke dalam Abu.

{13:6} dan sesiapa dikutuk dari sacrilege, atau

telah melakukan sebarang jenayah lain yang pedih, tiada pula semua manusia

Tujahan Nya kepada kematian.

{13:7} yang kematian itu ia berlaku zalim manusia mati,

tidak mempunyai begitu banyak seperti pengebumian di bumi; dan kebanyakan

adil:

{13:8} untuk inasmuch kerana beliau telah melakukan banyak dosa

kira-kira di altar, kebakaran dan abu mayat yang telah Suci, beliau menerima

kemangkatan baginda pada Abu.

{13:9} kini Raja datang dengan satu barbarous dan takbur

fikiran untuk melakukan jauh lebih buruk kepada Yahudi, daripada apa yang telah dilakukan dalam

masa ayah.

{13:10} perkara-perkara yang apabila dilihat Judas, beliau

memperoleh pelbagai menyeru malam Tuhan dan

hari, bahawa jika pernah pada bila-bila masa yang lain, beliau kini juga akan membantu

mereka, sedang di tempat untuk dimasukkan dari undang-undang mereka, dari mereka

negara, dan dari Kuil Suci:

{13:11} dan bahawa dia tidak akan orang-orang, yang telah

Walaupun sekarang telah tetapi sedikit segar, berada dalam penguasaan untuk

Pertubuhan Bangsa-bangsa yang kufur.

{13:12} apabila mereka telah melakukannya ini bersama-sama, dan

besought Tuhan Mengasihani dengan menangis dan puasa, dan

berbaring rata atas tanah tiga hari panjang, Judas, mempunyai

meneguhkan mereka, mereka harus sebagai satu persiapan yang diperintahkan.

{13:13} dan Judas, yang selain dengan warga tua,

ditentukan, sebelum tuan rumah Raja patut masukkan ke Judea,

dan bandar, untuk keluar dan mencuba perkara yang menjadi perjuangan oleh pihak

Bantuan Tuhan.

{13:14} apabila dia telah melakukan kepada pencipta

dunia, dan meneguhkan tenteranya untuk memerangi manfully, malah

membawa kepada maut, untuk undang-undang, Kuil, bandar, negara,

dan Komanwel, dia berkelah oleh Modin:

{13:15} dan diberi kami ini kepada mereka yang

mengenai beliau, kemenangan adalah dari Allah; dengan yang paling Perkasa

dan lelaki muda pilihan dia pergi ke dalam khemah Raja oleh malam, dan membunuh lelaki kira-kira empat ribu kem, dan chiefest Gajah, dengan semua yang kepadanya.

{13:16} dan akhirnya mereka dipenuhi kem dengan rasa takut dan

tumult, dan berlepas dengan kejayaan yang cemerlang.

{13:17} ini telah dijalankan pada cuti hari ini, kerana

Perlindungan Tuhan pula membantu beliau.

{13:18} sekarang Bilakah Raja telah mengambil rasa tersebut manliness orang-orang Yahudi, yang dia pergi kira-kira untuk mengambil memegang oleh

dasar,

{13:19} dan berarak ke arah Bethsura, iaitu sebuah

kuat menahan orang-orang Yahudi: tetapi beliau telah meletakkan pengoperasian, gagal, dan

kehilangan orang-orangnya:

{13:20} untuk Judas yang disampaikan kepada mereka yang di dalamnya

perkara-perkara itu kerana perlu.

{13:21} tetapi Rhodocus, yang dalam tuan rumah Yahudi, didedahkan rahsia kepada musuh-musuh; oleh yang demikian beliau telah

mencari, dan apabila mereka telah mendapat Nya, mereka meletakkan dia

penjara.

{13:22} Raja dilayan dengan mereka Bethsum dalam

kali kedua, berikan kepada tangan-Nya, telah mengambil mereka di, berlepas, berjuang

dengan Judas, adalah diatasi;

{13:23} Heard Philip itu, yang dalam hal ehwal dalam

Antioch, adalah sangat-sangat bengkok, confounded, intreated yang

Orang-orang Yahudi, hendaklah diserahkan sendiri dan sware kepada syarat-syarat yang sama

bersetuju dengan mereka, dan menawarkan pengorbanan, berbangga dengan

Kuil, sila diuruskan di tempat,

{13:24} dan diterima dan Maccabeus, menjadikan dia

Gabenor yang utama daripada Ptolemais kepada Gerrhenians;  
{13:25} datang ke Ptolemais: orang-orang Sibui telah berdukacita

### **Laman 2 Maccabees 690**

untuk waad; untuk mereka menyerbu, kerana mereka akan membuat waad mereka yang tidak sah:

{13:26} Lysias yang naik ke kerusi penghakiman tersebut, berkata sebagai

sebanyak mungkin untuk mempertahankan punca, dipujuk, tenteram, membuat mereka juga terjejas, dikembalikan ke Antioch.

Oleh itu ia pergi menyentuh datang Raja dan berlepas.

{14:1} selepas tiga tahun Judas dimaklumkan,

Demetrius anak Seleucus, setelah dimeterai oleh syurga yang daripada Tripolis dengan kuasa besar dan tentera laut,

{14:2} telah diambil negara, dan membunuh Antiochus, dan Lysias pelindung beliau.

Alcimus kini satu {14:3} menjadi Imam besar, dan

telah defiled dirinya dengan sengaja di zaman mereka bergaul dengan bangsa-bangsa lain, melihat bahawa dengan tidak bermakna beliau boleh menjimatkan

dirinya sendiri, dan tidak ada apa-apa akses kepada di altar Suci,

{14:4} datang ke Raja Demetrius di dalam ratus dan salah satu dan tahun fiftieth, menyampaikan kepadanya sebuah Mahkota emas, dan

sawit, dan juga boughs yang digunakan dengan sesungguhnya di

Kuil: dan jadi hari itu beliau memegang keamanan-Nya.

Howbeit {14:5} sebelum mendapat peluang untuk melanjutkan Nya

enterprize bodoh, dan dipanggil ke peguam oleh

Demetrius, dan bertanya bagaimana orang-orang Yahudi adalah terjejas, dan

apa yang mereka dimaksudkan, dia menjawab thereunto:

{14:6} orang-orang Yahudi bahawa beliau dipanggil Assideans, yang

Kapten Judas Maccabeus, menyuburkan perang dan adalah hasutan,

dan tidak akan membiarkan yang lain yang berada dalam keamanan.

Oleh kerana itu {14:7} I, kekurangan saya nenek moyang '

Kehormat, saya maksudkan kepaderian, am datang sekarang hither:

Mulanya {14:8}, sesungguhnya bagi penjagaan unfeigned aku punya hal

berkaitan dengan Raja; dan kedua, walaupun bagi saya berhasrat

baik saya memiliki teman senegeri: untuk semua negara kita sedang

Tiada kesengsaraan yang kecil melalui berurusan unadvised mereka

aforersaid.

{14:9} sebab itu, Wahai Raja, melihat semua ini knowest perkara-perkara, berhati-hati untuk negara, dan negara kita, iaitu

menekan setiap segi, menurut mutlak itu bahawa engkau mudah shewest kepada semua.

{14:10} untuk seberapa lama yang Judas liveth, ianya tidak mustahil bahawa

keadaan perlu senyap.

{14:11} ini tidak lambat bercakap kepadanya, tetapi orang lain king's kawan-kawan, sedang berniat jahat ditetapkan terhadap Judas, pula

banyak lagi Kemenyan Demetrius.

{14:12} dan dengan serta-merta memanggil Nicanor, yang telah

Master Gajah, dan menjadikan beliau Gabenor ke atas  
Judea, beliau mengutuskan kepadanya,  
{14:13} pemerintah dia. bunuhlah Judas, dan untuk Tabur  
mereka yang bersamanya, dan untuk membuat Alcimus Imam  
besar

Kuil besar.

{14:14} kemudian heathen, yang telah melarikan diri keluar dari  
Judea dari

Judas, datang ke Nicanor oleh besaran, berfikir kemudharatan  
dan

bencana ot Yahudi supaya kebajikan mereka.

{14:15} sekarang Bilakah Yahudi mendengar kedatangan  
Nicanor's,

dan bahawa heathen yang telah melawan mereka, mereka  
campakkan bumi

atas kepala mereka, dan doa yang dibuat kepadanya yang telah  
ditubuhkan kaumnya selama-lamanya, dan yang sentiasa  
helpeth Nya

Bahagian dengan manifestasi kehadirannya.

{14:16} begitu pada ketetapan Kapten mereka

dikeluarkan straightways daripada thence, dan datang  
berhampiran kepada



mereka di bandar Dessau.

{14:17} kini Simon, saudara Judas', pernah menyertai pertempuran

dengan Nicanor, tetapi adalah agak discomfited melalui yang tiba-tiba berdiam diri daripada musuh-musuh beliau.

{14:18} Walau bagaimanapun Nicanor, mendengar manliness yang

mereka yang dengan Judas, dan courageousness ini yang mereka terpaksa berjuang untuk negara mereka, durst tidak mencuba perkara

oleh pedang.

{14:19} wherefore beliau dihantar Posidonius dan Theodotus, dan Mattathias, untuk berdamai.

{14:20} apabila mereka telah lama advisement

sesudah itu, dan Kapten telah memberi pelbagai

mengetahui dengannya, dan ia kelihatan bahawa mereka itu semua

satu fikiran, mereka bersetuju untuk waad,

{14:21} dan dilantik sehari untuk bertemu dalam bersama-sama dengan

diri: Bilakah hari itu sampai dan najis yang telah ditetapkan untuk

salah seorang daripada mereka,

{14:22} Judas meletakkan lelaki bersenjata siap dibina di mudah

tempat-tempat, kalau-kalau pengkhianatan beberapa hendaklah diamalkan secara tiba-tiba oleh

musuh-musuh: supaya mereka membuat satu sidang peaceable.

{14:23} kini Nicanor abode di Baitulmuqaddis, dan pula ada sakit, tetapi dihantar dari orang-orang yang datang berkumpul kepada-Nya.

{14:24} dan dia tidak RELA punya Judas daripada beliau penglihatan: kerana dia mencintai lelaki itu dari hatinya

{14:25} dia berdoa dia juga untuk mengambil seorang isteri, dan beget

kanak-kanak: jadi dia berkahwin, tenang, dan mengambil sebahagian daripada kehidupan ini.

{14:26} Alcimus tetapi, melihat cinta yang

betwixt mereka, dan memandangkan waad tersebut yang telah

dibuat, datang ke Demetrius dan memberitahunya bahawa Nicanor adalah

tidak juga terjejas ke arah Negeri; untuk itu beliau telah menetapkan

Judas, pengkhianat kepada alam beliau, untuk menjadi pewaris Raja.

{14:27} kemudian Raja berada di marah, dan kemarahan dengan

tuduhan-tuduhan lelaki Tempahan zalim, menulis kepada Nicanor,

menandakan bahawa dia adalah lebih displeased dengan waad, dan pemerintah dia bahawa dia perlu menghantar Maccabeus banduan dengan tergesa-gesa semua kepada Antioch.

{14:28} ketika ini datang ke Nicanor yang mendengar, beliau ialah

banyak confounded dalam dirinya, dan mengambil ia parah dia perlu membuat terbatal perkara-perkara yang telah dipersetujui, pihak

manusia yang tidak bersalah.

{14:29} tetapi kerana ada urusan tidak menentang dalam

Raja, beliau menyaksikan zamannya untuk mencapai perkara ini oleh polisi.

{14:30} Meskipun begitu, Bilakah Maccabeus melihat bahawa Nicanor mula menjadi churlish kepada-Nya, dan bahawa dia entreated

Dia lebih kasar daripada baginda tidak, melihat bahawa

tingkah-laku masam datang tidak yang baik, dia berkumpul bersama-sama tidak yang

sedikit dari buahnya, dan berundur diri daripada Nicanor.

{14:31} tetapi yang lain, mengetahui bahawa dia adalah terutamanya

## **Maccabees 691 Laman 2**

dihalang oleh dasar Judas', datang ke besar dan Suci

Kuil, dan Imam, yang telah menawarkan mereka

pengorbanan biasa, untuk membebaskan dia lelaki.

{14:32} dan apabila mereka sware yang mereka tidak dapat memberitahu

di mana manusia adalah siapa beliau mencari,

{14:33} dia menghulur tangan kanannya ke arah yang

Kuil, dan dibuat sumpah cara ini: jika kamu tidak akan

menghantar saya Judas sebagai banduan, saya akan

meletakkan Kuil dewa ini

Walaupun dengan tanah, dan saya akan memecahkan di altar,  
dan

mendirikan sebuah kuil yang ketara kepada Bacchus.

{14:34} selepas kata-kata mendiang meninggal dunia. Kemudian Imam

mengangkat tangan mereka ke arah syurga, dan besought dia yang

pernah adalah pemain pertahanan negara mereka, mengatakan cara ini;

{14:35} engkau, Wahai Tuhan segala sesuatu, yang engkau memerlukan

apa-apa, wast gembira yang Kuil tempat tinggal Mu seharusnya menjadi antara kita:

{14:36} itu sekarang, Wahai Tuhan yang suci daripada kesucian semua, Menjaga

ini rumah yang pernah undefiled, yang akhir-akhir ini telah dibersihkan, dan

berhenti setiap mulut unrighteous.

{14:37} kini dituduh tiada kepada Nicanor Razis satu,

salah satu daripada elders Baitulmuqaddis, seorang pencinta jasanya,

dan seorang lelaki yang sangat baik laporan, yang untuk kebaikan beliau adalah

dikenali sebagai bapa kepada orang-orang Yahudi.

{14:38} untuk di masa bekas, Bilakah mereka kesempatan tidak diri mereka dengan bangsa-bangsa lain, beliau telah dituduh

Agama Yahudi, dan tidak berani jeopard badan Nya dan hidup dengan semua

vehemency bagi agama Yahudi.

{14:39} jadi Nicanor, bersedia untuk menyatakan kebencian itu bahawa dia

terdedah kepada Yahudi yang dihantar ke atas lima ratus orang perang

membawanya:

{14:40} untuk dia berfikir dengan beliau untuk melakukan orang-orang Yahudi mengambil

banyak menyakiti.

{14:41} sekarang Bilakah pelbagai akan diambil dalam

Tower, dan airnya patah ke pintu luar, dan perintahkan

kebakaran yang perlu diketengahkan untuk menulis, dia telah bersedia untuk menjadi

Diambil pada setiap sisi jatuh atas pedang;

{14:42} memilih sebaliknya untuk mati manfully, daripada datang

ke tangan orang yang zalim itu, untuk disalahgunakan selain daripada

beseemed kelahirannya Mulia:

{14:43} tetapi hilang strok melalui tergesa-gesa, di

pelbagai juga tergesa-gesa dalam pintu, dia berlari berani selewat-lewatnya

dinding, dan melemparkan dirinya ke bawah manfully antara yang

thickest mereka.

{14:44} tetapi mereka dengan cepat memberi semula, dan sebuah ruang yang

dibuat, beliau pun jatuh ke tengah-tengah tempat yang tidak sah.

{14:45} Walau bagaimanapun, manakala lagi nafas dalam dia, sedang radang dengan kemarahan, beliau meningkat dan walaupun beliau

gushed darah keluar seperti spouts air, dan luka beliau telah pedih, lagi dia berlari melalui tengah-tengah lambakan; dan berdiri di atas batu yang curam,

{14:46} apabila kerana darah-Nya sekarang agak pergi, beliau dipetik daripada usus beliau, dan membawanya di kedua-dua tangannya,

Dia melemparkan mereka atas lambakan ini, dan panggilan atas Tuhan

nyawa dan roh untuk memulihkan dia orang lagi, beliau seterusnya meninggal dunia.

{15:1} tetapi Nicanor, mendengar Judas itu dan syarikatnya berada di tempat yang kukuh tentang Samaria, diselesaikan tanpa

apa-apa bahaya untuk menetapkan kepada mereka pada siang hari Sabat.

{15:2} Walau bagaimanapun orang-orang Yahudi yang telah dipaksa untuk pergi

dengan dia berkata, Wahai memusnahkan tidak begitu cruelly dan barbarously, tetapi

telah memberi penghormatan kepada hari itu, dia, yang sentiasa melihat semua perkara,

dihormati dengan kesucian lebih-lebih lagi hari-hari lain.

{15:3} maka celaka Tempahan ungracious dituntut, jika

ada yang Maha satu di syurga, yang telah diperintahkan kepada hari Shabbat untuk disimpan.

{15:4} dan apabila mereka berkata, ada di syurga hidup

Tuhan, dan Perkasa, yang diperintahkan pada hari ketujuh akan disimpan:

{15:5} kemudian berkata yang lain, dan saya juga Maha Kuasa atas

bumi, dan aku arahan untuk membawa senjata, dan kaitan di king's

perniagaan. Namun beliau mendapat tidak melahirkan keazamanNya zalim yang dilakukan.

{15:6} jadi Nicanor dalam melebihi kebanggaan dan haughtiness



berazam untuk menubuhkan sebuah monumen publick  
kemenangannya ke atas

Judas dan mereka yang bersama dengannya, semuanya.

{15:7} tetapi Maccabeus telah pernah pasti keyakinan bahawa  
yang

Tuhan akan membantu dia:

{15:8} wherefore beliau meneguhkan orang tidak takut kepada  
semakin heathen terhadap mereka, tetapi perlu diingat di

membantu yang dalam bekas masa yang mereka telah  
menerima daripada syurga,

dan sekarang untuk mengharapkan kemenangan dan bantuan,  
yang seharusnya

kepada mereka dari yang Maha Kuasa.

{15:9} dan begitu menenangkan mereka daripada undang-  
undang dan

Nabi-Nabi, dan withal meletakkan mereka dalam fikiran  
daripada yang

mereka memenangi afore, dia menjadikan mereka lebih ceria.

{15:10} dan apabila beliau telah menimbulkan fikiran mereka,  
beliau memberikan

mereka caj mereka, shewing mereka therewithall kepalsuan  
heathen itu, dan pelanggaran sumpah.

{15:11} maka dia bersenjata setiap seorang daripada mereka, tidak begitu banyak

Pertahanan perisai dan Lembing, seperti juga dengan selesa dan

perkataan yang baik: dan Selain itu, beliau memberitahu mereka impian layak

untuk dipercayai, seolah-olah ia telah jadi sesungguhnya, yang tidak yang

sedikit bergembira mereka.

{15:12} dan ini adalah visi: bahawa Onias, yang telah

menjadi paderi, yang bermoral tinggi dan seorang lelaki yang baik, reverend di

perbualan, lembut dalam keadaan, baik bercakap juga, dan

dilaksanakan dari kanak-kanak di semua titik menurut, memegang sehingga beliau

tangan berdoa untuk seluruh badan orang-orang Yahudi.

{15:13} ini dilakukan, dalam seperti cara tiada muncul seorang lelaki

dengan bulu kelabu, dan melebihi gemilang, yang adalah dari satu

Baginda yang indah dan cemerlang.

{15:14} maka Onias menjawab, berkata, ini adalah seorang yang menyukai

saudara-saudara, yang banyak kepada rakyat, dan untuk prayeth di

Bandar Suci, Kionsom Jeremias Nabi Allah.

{15:15} whereupon Jeremias memegang tangan kanan ke hadapan

memberi kepada Judas sebilah pedang emas, dan memberikannya diucapkan oleh itu,

{15:16} mengambil pedang ini Suci, hadiah dari Allah, dengan itu

yang engkau shalt luka segala itu.

{15:17} Thus juga sedang comforted oleh kata-kata

## **Laman 2 Maccabees 692**

Judas, iaitu sangat baik, dan dapat kacau mereka sehingga

keberanian, dan menggalakkan hati lelaki muda, mereka

ditentukan bukan untuk melancarkan kem, tetapi courageously untuk Tetapkan di atas

mereka, dan manfully untuk mencuba perkara itu dengan konflik, kerana dalam

Bandar dan tempat berehat dan Kuil berada dalam bahaya.

{15:18} untuk penjagaan yang mereka ambil untuk isteri-isteri mereka, dan

anak-anak, saudara-saudara mereka, dan orang-orang, adalah di-kurangnya akaun

dengan mereka: tetapi ketakutan terbesar dan utama bagi pihak

Kuil Suci.

{15:19} juga mereka yang di bandar tidak mengambil sekurang-kurangnya

Care, yang bermasalah untuk konflik di luar negara.

{15:20} dan sekarang, apabila yang melihat apa yang patut di perbicaraan, dan musuh-musuh telah pun datang berhampiran, dan Tentera Darat

telah dimuatkan pada pelbagai, dan binatang yang diletakkan di Bilik, dan

berkuda yang terletak di sayap,

{15:21} Maccabeus melihat kedatangan pelbagai,

dan penyediaan divers perisai, dan fierceness daripada

binatang, menghulur tangannya ke arah syurga, dan

menyeru Tuhan yang worketh keajaiban, mengetahui bahawa

Suci kemenangan bukan dengan senjata, tetapi juga kerana ia seemeth baik untuk

dia, dia giveth ia kepada seperti yang layak:

{15:22} oleh kerana itu beliau sembahyang katanya selepas cara ini;

Wahai Tuhan, engkau menyekatmu daripada menghantar malaikat Mu pada zaman Ezekias

Raja Judea, dan menyekatmu daripada bunuhlah di hos Sennacherib untuk

ratus fourscore dan lima ribu:

{15:23} sebab itu sekarang juga, Wahai Tuhan syurga, menghantar seorang

malaikat yang baik sebelum kita takut dan kritikal kepada mereka;

{15:24} dan melalui bahaya lengan Mu membiarkan orang-orang yang akan

ditimpa dengan keganasan, yang datang melawan orang-orang Suci Mu untuk

blaspheme. Dan dia berakhir dengan itu.

{15:25} kemudian Nicanor dan mereka yang telah bersamanya datang

ke hadapan dengan trompet dan lagu.

{15:26} tetapi Judas dan syarikatnya yang dihadapi dalam musuh-musuh dengan penggunaan dan doa.

{15:27} supaya berjuang dengan tangan mereka, dan berdoa kepada Tuhan dengan hati mereka, mereka membunuh tidak kurang daripada tiga puluh dan

lima ribu lelaki: untuk melalui rupa Tuhan mereka

telah banyak bersorak.

{15:28} kini apabila pertempuran telah dilakukan, kembali lagi dengan kegembiraan, mereka tahu bahawa Nicanor lay mati dalam abah-abah Nya.

{15:29} maka mereka membuat seruan besar dan bunyi yang bising,

memuji yang Maha Kuasa dalam Bahasa mereka sendiri.

{15:30} dan Judas, yang pernah Pembela Ketua di dalam rakyat kedua-dua badan dan minda, dan yang terus beliau suka ke arah jasanya sepanjang hayatnya, supaya pembatalan Nicanor di kepala, dan tangannya dengan bahu, dan membawa mereka ke Jerusalem.

{15:31} begitu apabila beliau berada di sana, dan memanggil mereka itu

Negara bersama-sama, dan menetapkan Imam sebelum di altar, beliau dihantar

bagi mereka yang berada di Menara,

{15:32} dan shewed mereka Nicanor keji kepala, dan tangan blasphemmer itu, yang dengan bangga brags dia menghulur terhadap Kuil Suci daripada yang Maha Kuasa.

{15:33} dan Bilakah beliau telah potong lidah itu

derhaka Nicanor, baginda telah menitahkan bahawa mereka harus memberi dengan

Potongan-potongan kepada berkebun, dan hang up pahala Nya kegilaan sebelum kuil.

{15:34} supaya setiap manusia dipuji ke arah langit yang

Tuhan yang mulia, berkata, Berbahagialah menjadi dia yang telah disimpan sendiri

Tempat undefiled.

{15:35} beliau juga digantung kepala Nicanor di atas Menara, tanda yang jelas dan nyata kepada semua bantuan Tuhan.

{15:36} dan mereka wajibkan semua dengan dekri yang biasa di Tiada kes untuk membiarkan Pas tanpa kesungguhan, tetapi hari itu

meraikan hari pertiga puluh bulan kedua belas, yang di dalam Lidah Syria dipanggil Adar, sehari sebelum Mardocheus' hari.

{15:37} maka pergi ia dengan Nicanor: dan dari masa itu

sebagainya Ibrani mempunyai satu bandar di kuasa mereka. Dan di sini akan

Saya membuat penghujungnya.

{15:38} dan jika saya telah dilakukan dengan baik, dan sebagai adalah sesuai di

cerita, ia adalah apa yang saya mahu: tetapi jika slenderly dan meanly,

Ia adalah apa yang saya boleh mencapai kepada.

{15:39} kerana ia adalah merosakkan minum wine atau air semata-mata;

dan seperti wain kesempatan dengan air menyenangkan, dan delighteth

rasa: Walaupun begitu halus dirangka ucapan delighteth telinga mereka yang membaca cerita ini. Dan di sini hendaklah menamatkan

## **APOCRYPHA**

### **2<sup>ND</sup> MACCABEES KING JAMES BIBLE 1611**